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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, és az ülést megnyitja (1600 órakor). Javasolja, hogy a meghívóban 
jelzett napirendi pontokat tárgyalják meg, a következő kiegészítéssel: sürgősségi 
javaslatként kéri napirendre venni, a Nemzeti Földalapkezelő Szervezet által 
jóváhagyott, szécsényi 017/50 hrsz alatti szántó művelési ágú földterület ingyenes 
önkormányzati vagyonkezelésbe adásának elfogadására vonatkozó előterjesztést. Az 
egyebek pont keretében javasolja megtárgyalni az Állami Számvevőszék 
utóellenőrzésével kapcsolatban készült előterjesztést, és a „Szécsényi Napló" című 
magazinműsor készítésére vonatkozó szerződésről szóló előterjesztést. Jelzi, hogy zárt 
ülés keretében tárgyalja majd a képviselő-testület a lakásbérleti ügyeket.  
Zárt ülésre jelezte a meghívóban a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár 
intézményvezetőjének megbízására vonatkozó előterjesztés megtárgyalását is, mivel 
azonban az érintett, Csatlós Noémi jelen van az ülésen, kéri nyilatkozatát arra 
vonatkozóan, hogy kéri-e a napirend zárt ülésen történő tárgyalását, vagy hozzájárul, 
hogy nyílt ülésen vegye napirendjére a képviselő-testület. 

Csatlós Noémi intézményegység-vezető, Krúdy Gyula Könyvtár 

Nyilatkozik, hozzájárul, hogy a képviselő-testület nyílt ülésen tárgyalja meg a 
személyét érintő előterjesztést.  
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Stayer László polgármester 

Köszöni az érintett nyilatkozatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy egyebekben kíván-e 
valaki szólni.  

Borda Tamás képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Egy meghívást szeretne tolmácsolni a képviselő-testületnek.  

Antal Ferenc képviselő 

Egy lakossági kérdést szeretne tolmácsolni.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Egyebekben kérdést szeretne feltenni. 

Stayer László polgármester 

Mivel többen nem jelentkeztek, kéri, hogy aki az elhangzottak szerint elfogadja a 
napirendet, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
 
1.  Előterjesztés az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet megalkotására 
2. Előterjesztés a képviselő-testület 2015. I. félévi munkatervére  
3.  A 2015. évi rendezvénynaptár jóváhagyása 
4.  Beszámoló a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi munkájáról 
5. Köztisztviselőkkel szemben meghatározott 2015. évi teljesítménykövetelmények 

alapját képező célok meghatározása 
6. Előterjesztés a 2015. évi belsőellenőrzési terv jóváhagyására 
7. Előterjesztés a Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde óvodavezetői beosztásra 

pályázat kiírására 
8. Előterjesztés a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár 

intézményvezetői pályázatának kiírására 
9. Előterjesztés a Települési Értéktár Bizottságba új tag megválasztására 
10. Egyebek 

10.1.  Állami Számvevőszék ellenőrzésének megállapításairól 
10.2.  Előterjesztés a „Szécsényi Napló" című magazinműsor felvételére, 

szerkesztésére Bolgár Jánossal kötött szerződésre  
10.3. A Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár igazgatói állására 

megbízás adása Csatlós Noémi részére 
10.4.  Előterjesztés a Nemzeti Földalapba tartozó termőföld közfoglalkoztatási 

program megvalósítása céljából önkormányzati vagyonkezelésbe adásáról 
10.5.  Képviselői bejelentések, kérdések 
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Polgármester napirend előtti tájékoztatója: 

Stayer László polgármester 

A szokásos napirend előtti tájékoztatóját az előző képviselő-testületi ülésen jelzett 
képviselői interpellációra adott válasz ismertetésével szeretné kezdeni. Az elmúlt 
ülésen tájékoztatást adott arról, hogy Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet 
képviselőasszony írásban interpellációt intézett irányába, a Start-munkaprogrammal 
kapcsolatban tett fel összesen nyolc kérdést.  
A kérdéseket és az arra adott választ is felolvassa a következők szerint: 
 
„Tisztelt Polgármester Úr! 
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 32 .§ (2) 
bek.-ben foglaltak szerint valamint a jelenleg hatályos Szécsény Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 12/2011.(IV.20.) önkormányzati rendelete a szervezeti és 
működési szabályzatáról  34. §-ban foglaltaknak megfelelően az alábbi ügyben kérem 
írásos válaszát: 
1. kérdés: Szíveskedjen tájékoztatni arról, hogy a START program konkrétan milyen 
feladatok elvégzésére hány fő alkalmazására lett benyújtva? Ha időközben 
módosításra került, az mikor és milyen indokokkal történt? 
 
Tisztelt Képviselő Asszony! 
2014. november 21-én benyújtott interpellációjával kapcsolatban Szécsény Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
15/2014.(XI.26.) rendelet 34. §-ában megfogalmazottaknak megfelelően az alábbi 
tájékoztatást adom: 
1. kérdésre a válasz: Szécsény Város Önkormányzata a Start-munkaprogram két 
projektelemére nyújtott be pályázatot, melyek közül a mezőgazdasági programláb 
2014. március 04-én indult összesen 53 fővel. A támogatás, illetve a program 2015. 
február 28-ig tart. A programban 100 db sertés felnevelése, vágása, feldolgozása, 
közétkeztetésben történő felhasználása, szaporulatuk biztosítása, terménnyel történő 
ellátásuk, valamint konyhakerti növények termesztése szerepel, melyek szintén a 
közétkeztetésben kerülnek felhasználásra. 
A téli/értékteremtő projektláb az előzetes kiíráshoz képest csak 2014. május 15-én 
indult 112 fővel, melyben fő célkitűzéseink között szerepelt a betonelem gyártás és 
annak fejlesztése, a Haynald úti (volt Tüdőgondozó) ingatlan felújítása, önkormányzati 
lakások kialakítása és a Hársfa úti ingatlan tetőcseréje. A projekt 2014. szeptember 30-
án zárult volna, azonban a késői indulásra való tekintettel 2015. február 28-ig 
meghosszabbításra került. Ennek köszönhetően az elvégzendő feladatok köre kibővült 
a benczúrfalvai ingatlanunk felújításának lehetőségével.    
 
2. kérdés: A programban meghatározott konkrét feladatok mik voltak, milyen 
időponttal kerültek azok végrehajtásra? 
 
Válasz: A programlábakban a mai nappal bezárólag az alábbi eredmények születtek: 
Mezőgazdasági projektláb: 97 db sertés felnevelése 
 83 db sertés vágása, feldolgozása 
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   8 db anyakoca beállítása 
 31 db szaporulat 
Állattenyésztéshez: 102 q napraforgó (5,5 ha területről) 
 790 q kukorica (13.3 ha területről) 
Konyhakerti növények:    240 kg zöldborsó 
 1240 kg főzőtök 
 50 kg cukkini 
 812 kg zöldbab 
 43 kg uborka 
 84 kg paradicsom 
 905 kg cékla 
 444 kg kukorica 
 1334 kg paprika 
 670 kg vöröshagyma 
 220 kg sütőtök 
 33 kg sárgarépa 
 36 kg paszternák 
 196 kg burgonya 
 389 csomó újhagyma 
 181 csomó piros retek 
 10 kg kapor 
Betonelem gyártás: 8000 db 40x40x6 mederlap 
   4000 db 40x20x6 mederlap 
   2450 m2 20x10x6 térkő 
   2100 m2 20x10x8 térkő 
   2400 db járdaszegély 
Az önkormányzati lakások kialakítása és felújítása jelenleg is folyamatban van. 
 

3. kérdés: A programban hány fő vett részt, milyen összegű havi juttatásban 
részesültek a résztvevők. Hány fő volt az irányító, azok milyen összegű juttatásban 
részesültek? 
 

Válasz: A programlábakban résztvevők száma és megoszlásuk: 
Mezőgazdasági programban a hatósági szerződés szerinti létszám: 53 fő 

44 fő segédmunkás   77.300 Ft/hó  
     2 fő állattartó szakmunkás 99.100 Ft/hó  
     2 fő növénytermesztő  99.100 Ft/hó  
     1 fő adminisztrátor   99.100 Ft/hó 
     2 fő munkavezető           109.040 Ft/hó bérezéssel. 
Jelenlegi létszám: 53 fő 
 

Téli/egyéb értékteremtő programban a hatósági szerződés szerinti létszám: 112 fő 
80 fő segédmunkás  77.300 Ft/hó   

   17 fő szakmunkás    99.100 Ft/hó  
     4 fő portás, telepőr  99.100 Ft/hó  
     3 fő adminisztrátor  99.100 Ft/hó 
     8 fő munkavezető           109.040 Ft/hó bérezéssel. 
Jelenlegi létszám: 112 fő 
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4. kérdés: A munkában résztvevőkről munkavégzésüket illetően milyen nyilvántartás 
lett vezetve, azokat ki ellenőrizte?  Előfordult-e hogy olyan emberekkel is kötöttek 
munkaszerződést illetve vezettek jelenléti ívet, akikről kiderült, hogy nem vettek részt a 
START programban? Ha igen, volt-e ennek bármilyen következménye? 
 
Válasz: A munkában résztvevőkről a következő nyilvántartásokat vezetjük: jelenléti 
ív, munkanapló, szabadság nyilvántartás. A nyilvántartások vezetése a munkavezetők 
feladata, melyet minden hónapban egyeztetnek az adminisztrátorokkal, melyek az 
elszámolásokat megelőzően ismét egyeztetésre kerülnek. 2014. szeptember 10-én a 
Nógrád Megyei Kormányhivatal Munkaügyi Központja is ellenőrizte a START 
munkaprogramot. A programok időtartama alatt (a mai nappal bezárólag) a 
mezőgazdasági projektlábból 37 fő, a téli/egyéb értékteremtő projektlábból 19 fő 
foglalkoztatása került megszüntetésre többek között igazolatlan hiányzások, nem 
megfelelő munkavégzés miatt is. Az így megüresedett helyek betöltésre kerültek. 
 
5. kérdés: A START program keretén belül mutassa be, milyen nagyobb értékű, 50.000 
Ft összeget meghaladó, eszközök, anyagok beszerzésére került sor és kitől? 
 
Válasz: A programok végrehajtásához a következő eszközök, anyagok beszerzése 
történt meg: 
Mezőgazdasági programban:  
Használt fóliasátor (1.600 m2) 4.500.000 Ft összegben Vizi Zoltán úrtól 
Műtrágya 1.371.000 Ft értékben az AGROKER-től. 
Téli/Egyéb értékteremtő programban:   
Sablont, 20x10x8 cm-es, 762.000 Ft-ért Zol-Sped Bt-től (Debrecen) 
Két használt csarnokot vásároltunk  30.000.000 Ft értékben a Raiffeisen Bank Zrt-től. 
  
Az építőanyag beszerzésre két közbeszerzés keretében került sor, melyeket a JUSZT-
BAU Kft. (Szécsény) nyert meg. A beszerzések értéke: 29.394.150 Ft (cement, sóder a 
betonelemek gyártásához), továbbá 23.427.758 Ft (Haynald és Hársfa úti ingatlanok 
felújításához építőanyag formájában). 
 
6. kérdés: Ha a Start-program keretén belül ingatlan vásárlására is sor került, kérem, 
szíveskedjen a szerződést bemutatni. 
 
A válasz: Az ingatlanvásárlásról megkötött szerződés megtekintése céljából kérem, 
fáradjon be a polgármesteri hivatalba! 
Tudomásom szerint képviselő asszony a szerződést meg is tekintette. 
 
7. kérdés: A Start-program keretén belül történt-e olyan termék előállítása, amely 
harmadik személy, vagy szervezet részére értékesítésre került? Ha igen, rendelkezik-e 
a gyártó szüksége,s a termék előállítására vonatkozó engedéllyel minőségi 
bizonyítvány stb.)? Volt-e ebből bevétele az önkormányzatnak és milyen összegű?   
Válasz: A Start-program céljai között kiemelten kezeli a Belügyminisztérium, és 
Önkormányzatunk is, hogy a programok pár év után saját erőből is működni tudjanak. 
Ennek érdekében (és a program erre lehetőséget is biztosít) a saját szükségleteken 
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felüli rész értékesítésére is lehetőség van. A mezőgazdasági elemben megtermelt javak 
legnagyobb része feldolgozva, (egy részük vákuumfóliázva, fagyasztva) a 
közétkeztetésben kerül felhasználásra. A nyári szünet idején a sertések vágóhídra 
szállítása (a legközelebbi Pétervásárán van) folyamatos volt, hiszen a 97 sertés közel 
azonos időben hízott meg. Az étkeztetés nagyszámú csökkenése és a tárolókapacitás 
véges volta miatt 18 db sertés kimérésére került sor, mely a lakosság körében is 
meghirdetésre került. A benczúrfalvai disznóvágásra 3 db-ot biztosítottunk (térítés 
ellenében) az egyesület részére. A sertéshús értékesítésből eddig befolyt bevételünk 
2.815.667 Ft volt. Természetesen a sertések vágását követően a vágóhídról csak a 
hatósági állatorvos igazolásával tudjuk elhozni, a feldolgozásra a konyhánkon már 
lehetőségünk van.  
A betonelem gyártás térségi szintre történő fejlesztését a Belügyminisztérium nem 
csak az eszközök beszerzésével, hanem az arra igényt tartó önkormányzatok 
anyagszükségletének biztosításával is támogatta. Így Karancsság részére 4.000 db 
40x40x6-os mederlapok gyártásához önkormányzatunk a szükséges alapanyagot is 
beépíthette programjába. Részükre térítésmentesen biztosítottuk a mederlapokat, csak 
a szállítási költséget kellet biztosítaniuk saját programjuk megvalósításához. 
Nógrádmegyer Község Önkormányzata 500 m2 20x10x6-os térkövet vásárolt (egy 
másik program keretében), melynek ellenértéke 454.025 Ft volt. A termék előállítására 
(Nagybátonnyal közösen) engedéllyel rendelkezünk. 
 
8. kérdés: Kérem, tájékoztasson arról is, hogy a már hagyományos közmunka keretén 
belül hány főt foglalkoztatnak, milyen területen, milyen juttatásért, ki felügyeli a 
munkájukat? 
 
Válasz: Hagyományos hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás keretében az alábbi 
hatósági szerződéseink vannak: 
Köztisztasági feladatok ellátása, téli munkák elvégzése: 44 fő (2014.11.01-
2015.02.28.), ebből: 
40 fő segédmunkás    77.300 Ft/hó 
2 fő munkavezető (szakképzett)           109.040 Ft/hó             
2 fő munkavezető (szakképzetlen) 85.050 Ft/hó bérezéssel. 
Múzeumi teremőrök: 3 fő (2014.11.24.-2014.12.31.)     
3 fő teremőr     77.300 Ft/hó bérezéssel. 
Intézmények portai szolgálata, egyéb feladatok ellátása: 6 fő (2014.05.01-2014.11.30.) 
ebből: 
5 fő portás     77.300 Ft/hó 
1 fő adminisztrátor    99.100 Ft/hó bérezéssel. 
Betonelemgyártó képzés indul 2014. december 1-én, 15 fővel, bérezésük: 77.300 
Ft/hó. 

2014. december 18-tól 8 fő foglalkoztatásra nyújtottuk be igényünket további portás és 
adminisztrációs feladatok ellátására, melyre még hatósági szerződéssel nem 
rendelkezünk.  
Bízom benne, hogy Képviselő Asszony által feltett kérdésekre adott válaszaimat 
elfogadja. Egyúttal tájékoztatásul közlöm, hogy a START programokról szóló bővebb 
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beszámolóra terveink szerint a 2015. februári ülésen kerül sor, melyen remélem, hogy 
a tervezett feladatok teljes körű végrehajtásáról adhatok számot.”       

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Az SZMSZ lehetőséget biztosít arra, hogy erre a válaszra reagáljak, és hogyha nem 
haragszanak, akkor ezt meg is teszem. 

Stayer László polgármester 

Természetesen, meg is adtam volna Önnek a szót. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Én a kérdésben a Start-programmal kapcsolatban kérdeztem, az Ön válasza a 2014 
márciusában indult két elemre vonatkozik. Nem tudom, hogy jól tudom-e, hogy a 
Start-program azért nem 2014-ben indult, hanem korábban. Én a korábbi időszakra is 
kérdeztem volna, ebben voltak bizonyos olyan jellegű tévelygések, ebben a 
programban, mint például az utaknak a rendbetétele. Ezt is szerettem volna látni, hogy 
erre a Start-munkaprogram keretében került-e sor, illetve, ebben hány ember 
dolgozott. Erre ugye választ nem kaptam, mert 2014 márciusától kezdi két 
projektelemre a polgármester úr a válaszát. 
A kérdéseim között szerepelt az is, ez az 5. pont, hogy milyen nagyobb értékű gépek, 
berendezések vásárlására került sor. Ön itt a válaszában, a többinél leírja, hogy hány 
darab sertés, ez dicséretes dolog, meg hogy hány munkás van alkalmazva, s itt, ami 
érdekelt volna, hogy hogyan szerezték be a gépeket és az egyéb berendezéseket, azt 5. 
pontban Ön azt írta, hogy sablont szereztek be ezeknél, a különböző betonelemek 
gyártásánál. No, most én rákérdeztem attól a személytől, aki ott dolgozik, hogy: Mivel 
dolgoznak, sablonnal dolgoznak-e, hogyan állítják elő ezeket a betonlapokat, és azt 
mikor szerezték be? Tőle azt a tájékoztatást kaptam, hogy 2014-ben volt egy 
betonelemgyártó sornak a beszerzése, vagy egy valamilyen gép beszerzése, 
betonkeverőt szereztek be, és ezt a BETONSHOP elnevezésű, interneten is 
megtalálható cégtől szerezték be. Továbbá arról is tájékoztattak, hogy más gépek 
beszerzésére is sor került, azt ugyan nem tudni, mert nyilván ez 2014-re utal az Ön 
válasza, de kíváncsi lettem volna, hogy a teherautót, gokartot, targoncát, 
villástargoncát például kitől, és milyen áron és hogyan szerezték be? Erre választ nem 
kaptam. Valószínűleg azért nem, mert Ön leszűkíti ezt az időpontot 2014 tavaszán 
induló két elemre. Érdekelt volna az is, hogy ez a Nagybátonnyal közös engedély, 
amiről Ön ír, erről a betonelemeket gyártó közmunkásoknak a vezetője miért nem tud? 
Tehát megkérdeztem nevezetesen az ottani művezetőt, hogy rendelkeznek-e bármilyen 
engedéllyel, vagy egyáltalán minőségi bizonyítvánnyal, hogy hogyan kell ezeket a 
dolgokat előállítani. Ki minősíti? Hogyan tudják értékesíteni? Ő erről semmilyen 
jellegű iratról nem tudott. Valószínű, hogy erről, a nagybátonyi közös engedélyről sem 
volt tudomása. Bár én ezt konkrétan így nem kérdeztem, hogy nagybátonyi? Azt 
mondta, hogy nem tud semmiféle ilyen engedélyről, pedig hát ők állítják elő ezeket a 
dolgokat. Én dolgoztam közel húsz évet ipari vállalatnál tanácsosként, pontosan tudom 
azt, hogyha egy termék előállítása történik, és annak az érétkesítése, az volt a 
minimum, hogy valamilyen műbizonylattal, vagy valamivel rendelkeznek, és arról 
nyilván a művezetőnek is tudni kellett.  
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Ön említi, hogy 18 db sertésnek a kimérésére került sor a lakosság körében. Én 
próbáltam utánanézni, nyilván az interneten, illetve bocsánat a szécsényi oldalon, én 
nem találtam ilyen felhívást. Lehet, hogy letörölték, és volt ilyen felhívás. Ha valóban 
meghirdették ezt a 18 db sertést, azt azért gondolom, hogy valamilyen szinten tudni 
kellett volna másoknak is. Ezek szerint azok nem tudtak, tehát valamilyen szinten a 
kommunikációban is hiba volt. 
Tehát nekem ezzel a tájékoztatással az a problémám Polgármester úr, hogy nem arra a 
kérdésre, tehát nem teljes körűen válaszolt, amit én kértem. Nagy valószínűséggel 
azért, mert a 2014-es behatárolás, az ugye nyilvánvalóan erre a két dolgokra tudott 
koncentrálni. Én ebben a formában csak úgy tudnám elfogadni, hogyha nemcsak a 
2014-ről kapnánk számot. Mert nyilvánvalóan az ember kap információkat más úton 
is, de az Ön szájából szerettem volna hallani, mert ez megnyugtató, valószínű, tehát 
felelősségteljesen tud nyilatkozni bizonyos kérdésekben. Ezt a választ, ebben a 
formában, 2014-re vonatkozóan, mikor én az egészet kérdeztem, nem tudom sajnos 
elfogadni. 
Önöknek az SZMSZ szerint meg van az a lehetőségük nyilván, hogy ezt elfogadják. 
Csak szeretném kérdezni Önt, hogyha nem válaszolnak a korábbi éveknek a 
kérdéseire, hogy utak felújítására és a többi, akkor megint meg fogom kérdezni. Nem a 
magam hobbijából kérdezem meg, hanem azoknak az embereknek a kérdését 
tolmácsolom, akik nyilván megkeresnek engem, hiszen tudott, hogy ügyvédi irodám 
van, nagyon sokan megkeresnek. Olyanok is, akiknek az utcáját felsöpörték, hogy 
tudjuk már meg, hogy mikor lehetséges az útfelújítás, milyen program keretében, 
illetve ki ezekért a felelős. Tehát én ezt szerettem volna ebből az apró kérdésekből 
hallani, de sajnos nem teljes körű. A többi, amit Ön itt elmondott, hogy hogyan 
történik, meg kik a munkavezetők, ugye konkrétan én arra is gondoltam itt az 
ellenőrzés során, tisztelt Polgármester úr, hogy - az odáig rendben van, hogy 
nyilvántartást vezetünk - és?! - ki ellenőrzi azt, hogy a nyilvántartásban és a munkaidő 
végeztével, vagy kezdetével bejelentkezett ember az ott is dolgozik a munkaidő 
végeztéig. Valamikor Ön azt nyilatkozta, hogy problémák vannak a más településről 
bejövő emberekkel, gondolom, hogy az is a Start-munkaprogram keretében, mert 
hiszen nem dolgoznak, ugye erről mindenféle közbeszéd is volt, tehát azért úgy 
gondolom, hogy ebben a kérdésben is egy kicsit kitekintőbben vártam volna az Ön 
válaszát. Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Tisztelt Képviselő Asszony! Én úgy gondolom, hogy azt, hogy Ön mire gondol, 
amikor egy kérdést megfogalmaz, az nem biztos, hogy az én feladatom kitalálni.  
 
Közbeszólás:  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Én nem mondtam a 2014-et - bocsánat! - ha elolvasta. Felolvasta, én nem 2014-re 
voltam kíváncsi.  
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Stayer László polgármester 

Az sincs megfogalmazva, hogy a teljes időszakra vonatkozóan: Ne haragudjon! - de 
azért bátorkodtam feltételezni a 2014-re vonatkozó kérdéseit, mivel az előző időszakra 
vonatkozó beszámolók, azok megtalálhatók szerintem az interneten, ezeknek 
utánanézhetett. Az utakkal kapcsolatban lakossági tájékoztatót is tartottam, ahol egy 
prezentáció keretében is bemutattuk azt, hogy azok az összegek, amik itt közszájon 
röpködtek nagyságrendeket illetően, azoknak a jelentős része ezeknek az embereknek 
a bérezésére szolgált. De most ennyire ne is menjünk bele. Amennyiben Ön igényli 
azt, hogy teljes körű legyen a válaszadás, természetesen meg fogjuk tenni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Én ezt szeretném. 

Stayer László polgármester 

Megköszönném azért, hogyha legközelebb egyértelmű kérdéseket fogalmazna meg, 
akkor sokkal egyszerűbb lesz. Virágnyelven ... 
 
Közbeszólás: 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Polgármester Úr! Én egyértelmű kérdést fogalmaztam meg a Startra, és nem 
szorítkoztam 2014-re. Bocsánatot kérek! Én azt gondoltam, hogy én tudok 
egyértelműen kérdezni, de ezek szerint akkor még egyértelműbben kell kérdezni. 

Stayer László polgármester 

Ezt megköszönöm.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Én megköszönném viszont, hogyha ezeket illetően megkapnám azokat a válaszokat is, 
főleg a gépek, eszközök beszerzéséről, egy nagyon fontos félreértést ezzel el tudnánk 
oszlatni.  

Stayer László polgármester 

Akkor mindkettőnk számára megnyugtató lesz az, hogyha ezeket a további kérdéseit 
írásban is megteszi. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Meg fogom tenni. Köszönöm szépen!  

Stayer László polgármester 

Én is köszönöm! Akkor úgy gondolom, hogy nincs is értelme most dönteni arról, hogy 
ezt elfogadjuk, vagy nem. A magam részéről sem tartanám elfogadhatónak, ha Ön nem 
csak erre vonatkozóan tette fel a kérdéseit.  

A képviselői interpellációra adott válasz ismertetését ezennel bezárja. 
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-  Polgármester tájékoztatója a legutóbbi soros ülés óta történt eseményekről, a 
meghozott képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket, 2014. november 25-én tartottuk, a 
fontosabb tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- November 26-án a Földművelésügyi Minisztérium fenntartása alá tartozó Lipthay 
Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola munkájáról és helyzetéről, az agrárképzésben  
betöltött szerepéről egyeztettünk Román István helyettes államtitkár úrral és Filkor 
Lajos iskolaigazgató urral. 
- November 27-én a Nógrád Megyei Pedagógia Szakszolgálat Szécsényi 
Tagintézményének vezetője keresett fel a szakszolgálat működési feltételeinek 
megteremtése érdekében.  Ezt követően Ludányhalásziban egy munkaértekezleten 
vettem részt, melyen az Európai Területi Együttműködési Csoportosulás és a 
Magyarország-Szlovákia Határon Átnyúló Együttműködési Program 2015-ben induló 
programjának időszerű kérdéseiről tárgyaltunk.  
- November 28-án a múzeumban a megye gazdasági életét elemző TOP 50 című 
kiadvány bemutatóján és a Nógrád Megyei Kereskedelmi és Iparkamara díjátadóján 
vettem részt. 
- A hagyományokhoz híven ismét megrendezésre került november 29-én a 
benczúrfalvai disznóvágás. Ezt követően a Palóc Gála műsoron vettünk részt. 
- November 30-án volt az első vasárnapi közös adventi gyertyagyújtás Benczúrfalván, 
Pösténypusztán majd a sétálóutcában is. 
- December 1-jén az Őszi Alkony Nyugdíjasklub évzáró rendezvényén vettem részt. 
- December 3-án a Clara Pacta Hungary Kft toborzóján vettem részt a művelődési 
házban. 
- December 4-én a rászoruló gyermekeknek rendezett Mikulás napi rendezvényen 
voltunk többen, az önkormányzat ajándékait adtuk át. 
- Ugyanezen a napon jegyző úr képviselte hivatalunkat az ÁROP szervezetfejlesztési 
partnerprogram szakmai napján.   
- December 5-én a K&H Bank pénzintézet karácsonyi ajándékcsomagjait vettük át 
pénzügyi osztályvezető asszonnyal és intézményvezető asszonnyal a Cseperedő Óvoda 
és Bölcsőde részére, melyeket a gyerekek részben aznap, részben a mai napon a 
karácsonyi ünnepségen kaptak meg. Ezúton is köszönöm a pénzintézet nemes lelkű 
felajánlását!  
- Szintén december 5-én este a Páter Bárkányi János katolikus iskola végzős 
diákjainak szalagavató ünnepségét tartották, melyen többen is részt vettünk a város 
vezetősége részéről.  
- December 6-án a Pösténypusztai és a Benczúrfalvai Mikulás műsoron vettünk részt 
alpolgármester asszonnyal és a jegyző úrral. Itt is az önkormányzat által biztosított 
ajándékcsomagot kaptak a gyerekek.    
- December 7-én a második gyertyát gyújtottuk meg az adventi koszorún 
Benczúrfalván és Pösténypusztán, majd a Szécsényben is. 
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- December 8-án a 2015. évi Palóc Szőttes Kulturális Nap előkészületi megbeszélésén 
vettem részt.  
- December 10-én a Nógrád Megyei Önkormányzat „Projektfejlesztési és 
projektmegvalósítási menedzser” című szakmai képzésének záróvizsgáján vettem részt 
a balassagyarmati városházán. Örömmel tapasztaltam, hogy több szécsényi fiatal is 
sikeresen vizsgázott. Nagyon értékes pályamunkákat láthattunk.  
- Ugyanezen a napon délután a Szécsény Ért-Ékes Alapítványnak a 2014. évi Virágos 
Szécsényért Környezetszépítő versenye díjkiosztóján vettünk részt. Ezúton is 
gratulálok a díjazottaknak és köszönöm mindenkinek a részvételt és a támogatóink 
segítségét is! 
- December 11-én a "Közös, integrált, valós idejű hidrológiai előrejelző rendszer 
kialakítása az Ipoly vízgyűjtőjére” című projekt záró rendezvényét tartották itt a 
városháza dísztermében. Délután pedig az Egészségügyi Központ karácsonyi 
ünnepségén voltunk többen is jelen. 
- December 12-én a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, majd másnap a Lipthay Béla 
Mezőgazdasági Szakképző Iskola végzős diákjainak szalagavató műsorán vettem 
részt. Itt szeretnék mind a három intézménynek gratulálni a színvonalas műsorokhoz, 
és a végzős diákoknak sok sikert kívánni a hátralévő nehéz időszakra! 
- December 14-én gyújtottuk meg közösen az adventi koszorú harmadik gyertyáját. 
Ezúton szeretném megköszönni mind a három településnek az aktív részvételt, mind 
az előkészületekben, mint magában a rendezvényben. Én úgy gondolom, hogy nagyon 
sikeres lett ez a kezdeményezés, nagyon jó élmény mindenkinek. 
- A tegnapi napon az ÁROP szervezetfejlesztési partnerprogram egyeztetésen jegyző 
úr vett részt. Jómagam a Kelet-Nógrádi Hulladékrekultivációs Társulás társulási ülésén 
voltam Salgótarjánban, majd a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság ülésén 
vettem részt.  
- Ma délelőtt a cseperedő óvoda karácsonyi műsorán voltam. Most pedig egy örömteli 
eseményről érkeztem éppen, a Nagy Iván Honismereti pályázat díjkiosztóját vettem 
részt, ahol Szécsény városnak is volt díjazottja, Szenográdi Ferenc tanár úr 
személyében. A díjat jómagam adhattam át neki, melyhez ezúton is gratulálok! 
 
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2014. november 25-én 
tartott testületi ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket 
megtettük. Szeretném jelezni, hogy a településrészi megbízottak választásával 
kapcsolatban gyűlést hívunk össze mind a két településrészen. A közelgő ünnepekre 
való tekintettel célszerűbbnek tartottam az időpontot januárra áttenni, már így is 
mentek ki a lakosság irányába az értesítések.  
Kérem tisztelt képviselőtársaimat a tájékoztatóm elfogadására!” 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
 
1.  Előterjesztés az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet megalkotására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

Az előterjesztés írásban kiküldésre került. Mindaddig, amíg önkormányzatunknak 
nincs elfogadott költségvetése, az önkormányzat és intézményei zavartalan 
működéséhez, a likviditás megőrzéséhez szükséges az átmeneti gazdálkodásról szóló 
rendelet megalkotása. Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Településfejlesztési 
és Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság javaslatának ismertetésére. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottság négy jelenlévő tagja javasolta a rendelettervezet elfogadását a képviselő-
testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Képviselőtársait kérdezi, hogy van-e valakinek 
kérdése, észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott rendelettervezet 
elfogadását bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze.   
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

16/2014.(XII.17.) önkormányzati rendelete 
az Önkormányzat 2015. évi átmeneti gazdálkodásáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. 
cikk (1) bekezdés f) pontjában megfogalmazott eredeti jogalkotói 
hatáskörében eljárva, a köztársasági megbízottak, valamint egyes centrális 
alárendeltségű szervek feladat- és hatásköreiről szóló 1991. évi XX. törvény 
138. § (1) bekezdésének b) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva 
a következőket rendeli el: 

1. § 
E rendelet hatálya kiterjed a képviselő-testületre és annak bizottságaira, 
valamint az önkormányzat által fenntartott intézményekre.  

2. § 
A képviselő-testület felhatalmazza Szécsény város polgármesterét, hogy a 
költségvetési gazdálkodás folyamatosságának biztosítása, a pénzügyi 
egyensúly fenntartása érdekében a 2015. évi költségvetési rendelet 
hatálybalépéséig az önkormányzat bevételeit folytatólagosan beszedje, 
illetve kiadásait fedezze, az átmeneti időszakban az önkormányzat és 
intézményeinek folyamatos működtetését biztosítsa. 
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3. § 
Az intézmények, illetve a kormányzati funkciók működési kiadásaira 
általános szempont szerint Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-
testületének az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 
1/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet szerinti előirányzatok időarányos 
része fordítható. 

4. § 
(1) Az átmeneti gazdálkodás időszakában egyes működési kiadásokat 
rangsorolni kell. Elsősorban a rendszeres személyi juttatásokat, járulékokat, 
közüzemi számlákat kell teljesíteni. 
(2) A biztonságos működést szolgáló, vagy az életveszélyes helyzetek 
elhárítása miatti karbantartási, felújítási feladatokat soron kívül el kell 
végezni. 
(3) Az átmeneti időszak pénzellátásában az intézményi kötelezettséggel 
terhelt pénzmaradványokat figyelembe kell venni. Az önkormányzat által 
költségvetési szervei részére folyósított költségvetési támogatás csak az 
alapító okiratban meghatározott alapfeladataik ellátásához szükséges 
működési kiadások finanszírozásához használható fel. 
(4) A folyamatban lévő beruházások, pályázati számlák kifizetésének 
fedezete a pályázati költségvetés szerinti ütemezésben, az elkülönítetten 
kezelt pénzeszközökből biztosítható. 

5. § 
Ez a rendelet 2015. január 1-jén lép hatályba, és a 2015. évi költségvetési 
rendelet hatálybalépésével hatályát veszti.  
 
Szécsény, 2014. december 16. 

 
Stayer László s.k.  

polgármester 
Dr. Bagó József s.k. 

jegyző 
 

A rendelet 2014. december 17-én kihirdetésre került. 
 
 
2. Előterjesztés a képviselő-testület 2015. I. félévi munkatervére  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Képviselő-testületünk rendes üléseit a szervezeti és működési szabályzata szerint 
féléves munkaterv szerint tartja. A munkaterv összeállításához javaslatot kértünk az 
SZMSZ-ban meghatározott személyektől, szervezetektől. Három javaslat érkezett, 
melyet megköszön a javaslattevőknek.  
Az első dr. Ludvai Dezső József r. alezredes, kapitányságvezető úrtól, aki javasolta a 
Szécsényi Rendőrkapitányság és az Önkormányzat részéről egy közös munkabizottság 
létrehozását Szécsény város forgalomszervezésével, közúti közlekedési táblák 
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kihelyezésével kapcsolatban. A téma megtárgyalását szükségesnek és indokoltnak 
látta, valamint véleménye szerint a hatékony együttműködés eredménye pedig a 
lakosság komfort érzetének javulása lehet. Ezt mi is fontosnak tarjuk, ezért a februári 
ülésre napirendi javaslatként beillesztettük.  
Javaslat érkezett továbbá Zsédely Lajos úrtól, a Demokratikus Koalíció szécsényi 
csoportja vezetőjétől, aki két napirendi pont megvitatását javasolta: 1. A város iskolái 
állami illetve egyházi fenntartásba kerülésének eddigi tapasztalatai; 2. Jelentés a 
létminimum alatt élő városlakók szociális helyzetéről, különös tekintettel a 
gyermekszegénységre. Az első javaslatának megtárgyalását a júniusi ülésre terveztük, 
ahová meg fogjuk hívni az oktatási intézmények vezetőit is, a második javaslata pedig 
„Beszámoló a város szociális helyzetének alakulásáról” címmel az áprilisi ülésre került 
be napirendi javaslatként a tervezetbe. 
Javaslat érkezett még Dr. Horváth Zoltán úrtól, a Nógrád Megyei Kormányhivatal 
szécsényi Járási Hivatal vezetőjétől, aki javasolta, hogy a hivatal vezetője az I. félév 
utolsó ülésén adjon tájékoztatást a képviselő-testületnek a Járási Hivatal féléves 
munkájáról. A javaslatot elfogadva a júniusi ülés napirendjei közé beterveztük.     
Ezt az előterjesztést valamennyi bizottság megtárgyalta. Kéri a bizottsági elnököket, 
hogy ismertessék javaslatukat. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottságuk 4 igen szavazattal elfogadása javasolja a képviselő-testületnek a 
munkatervre vonatkozó előterjesztést. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság ülés 3 fő volt jelen, és egyhangúlag javasolták az előterjesztés 
elfogadását. 

Borda Tamás képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A Szociális Bizottsági teljes létszámmal, 5 fővel ülésezett, és egyhangúlag javasolják a 
képviselő-testületnek a 2015. I. félévi munkaterv elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottságok javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Varga Béla képviselő 

Szeretné javasolni, ami már korábban is több alkalommal felvetődött, hogy az 
intézményvezetők és a gazdasági társaságok vezetői részére tegyék kötelezővé a 
testületi üléseken való részvételt, illetve, hogy akadályoztatásuk esetén helyettesről 
gondoskodjanak. Úgy gondolja, hogy ez joggal elvárható tőlük, egyrészt hasznos 
lenne, ha látnák, hogy mi történik a testületi ülésen, tudnák egyenes kézből a 
kérdéseket és a véleményeket megválaszolni, vagy éppenséggel a feladatokra történő 
hivatkozással a válaszokat megadni, másrészt, véleménye szerint, elsőrangú feladatuk 
az lenne, hogy a város érdekében, mint intézményvezetők vegyenek részt a testületi 
ülésen. 
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Dr. Bagó József jegyző 

Az SZMSZ szabályozza, hogy kiket kell meghívni a testületi ülésekre, és ők minden 
esetben kapnak is meghívót. Az eseti meghívásokra pedig a szerint kerül sor, ahogyan 
a napirend tárgya szükségessé teszi.   

Stayer László polgármester 

Úgy véli, hogyha abszolút nincs olyan téma, amely érintené az intézményeket, a 
gazdasági társaságokat, nem lenne szerencsés kötelezővé tenni a vezetők számára az 
ülésen való részvételt. Az is igaz, hogy bármikor előfordulhat menet közben is olyan 
téma, hogy jó, ha itt van, és első kézből tud egy-egy cégvezető erre reagálni. Ez a 
cégvezetőkre talán jobban igaz, mint például az óvoda vezetőjére. A 
Városüzemeltetési Kft. feladatkörébe tartozó kérdések inkább felmerülnek a testületi 
üléseken.  Képviselő úr kérésének megfelelően a meghívót természetesen megküldjük, 
és kérni fogjuk, hogyha személyesen nem tud a vezető részt venni, akkor 
gondoskodjon a helyettesítéséről.  

Antal Ferenc képviselő 

Kérdése, hogy a rendőrséggel közösen létrehozandó munkabizottságra van-e már 
valamilyen elképzelés, koncepció, hogy milyen struktúrában állna fel ez a bizottság?  

Stayer László polgármester 

Még nincs, nagyon szívesen fogadunk erre vonatkozó javaslatokat. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az írásos előterjesztés szerint bocsátja 
szavazásra a 2015. I. félévre vonatkozó munkatervet. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
254/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. I. félévi 
munkatervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 
Megbízza a polgármestert, hogy a munkatervben foglaltakról 
tájékoztassa a képviselő-testület munkájának előkészítésében 
érdekelteket. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 1.sz. melléklete 
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3.  A 2015. évi rendezvénynaptár jóváhagyása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A rendezvénynaptár tervezete elkészült, írásban megküldésre került. 2015-ben kiemelt 
program az Országos Vadász Nap, amelyhez kapcsolódik majd a Szüreti és a Rákóczi 
fesztivál. Az országos rendezvény kapcsán lehetőségünk lesz, hogy ország-világnak 
megmutassuk a településünk szépségeit és értékeit, felhívjuk magunkra a figyelmet. 
Alpolgármester asszony kiegészítésül jelezte, hogy szeptemberi időponttal szerepel a 
Szent Mihály napi rendezvény Pösténypusztán, ami a falunappal lenne egybekötve.  
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Ifjúsági Bizottság is, kéri 
elnök urat, hogy ismertesse javaslatukat. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a jövő évi rendezvénynaptárt, 
azzal a kiegészítéssel, hogy a városi intézmények hangolják össze a programjaikat, 
mivel idén is előfordult, hogy torlódtak a rendezvények. Mindenképpen célszerű lenne 
egyeztetni ez ügyben, hogy mindig jusson valami. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Szintén javasolja a Közművelődési Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjének, hogy az intézmények vezetőivel, illetve még az egyház vezetőjével is 
egyeztesse ezt a rendezvénynaptárt, hogy mindenkinek lehetősége legyen minden 
rendezvényen részt venni. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
255/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően, a határozat melléklete szerint elfogadja 
Szécsény város 2015. évi rendezvény naptárát. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a rendezvény-
naptárban megjelölt rendezőket a döntésről értesítse.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Rendezőként megjelöltek 
Határozat melléklete a jegyzőkönyv 2.sz. melléklete 
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4.  Beszámoló a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi munkájáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést, ami igen bőséges, mindenki megkapta Megkérdezi az 
előterjesztőt, a közös hivatal vezetőjét, jegyző urat, hogy kívánja-e szóban 
kiegészíteni. 

Dr. Bagó József jegyző 

Különösebben nem szeretné kiegészíteni, úgy véli, hogy az írásos anyag hűen tükrözi 
azt a munkát, amit a közös hivatal ebben az évben végzett. A jövő évre vonatkozóan is 
lesz sok feladat, melynek a hivatal valamennyi dolgozója igyekszik majd megfelelni. 
Most megragadja az alkalmat, hogy megköszönje mindenkinek az éves munkáját, ha 
már az anyagi lehetőségek nem teszik lehetővé, hogy ezt más módon is meg tudja 
tenni, ezúton köszöni meg minden munkatársának az egész éves munkáját, melyet 
hivatali beosztásukban végeznek, és ezen kívül a város érdekében végzett 
tevékenységüket is. Reméli, hogy a lakosság megelégedésére tudnak majd dolgozni a 
következő év folyamán is, amit egyébként a legfontosabb dolognak tart. Köszöni, csak 
ennyit szeretett volna elmondani. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Bár ez a 2014-es év munkájáról szóló beszámoló, de egy kérdést szeretne feltenni a 
jegyző úrnak. A sajtóból is lehet már hallani arról, hogy bizonyos feladatok 2015-ben 
átkerülnek majd a járási hivatalhoz. Kérdése, hogy ez a feladatátkerülés mennyiben 
fogja csökkenteni az önkormányzati hivatal tetemes munkáját, illetve jár-e majd 
létszámleépítéssel? 

Dr. Bagó József jegyző 

Az eddigi tapasztalatok azt mutatják, hogy minden átszervezéssel valamilyenfajta 
létszámcsökkentés várható. Jelen pillanatban nem látjuk azt, hogy megint akkora 
feladatátadásra kerülne sor, mint amilyen 2013-ban volt. Úgy véli, a költségvetési 
törvény számait is figyelembe véve, hogy a szociális rendszer átalakítása, amely 
március elsejével fog megvalósulni, nem olyan nagymértékű, így vélhetően 
létszámleépítésre nem kerül sor. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Még egy kérdés: építési igazgatás területén várható-e, hogy Szécsény járáshoz 
kerülnek az építési engedélyek kiadása?  

Dr. Bagó József jegyző 

Volt róla szó, de a költségvetési törvényben nem látta ezt a feladatváltozást, január 
elsejétől biztos, hogy nem lesz ilyen, esetleg a későbbiek folyamán elképzelhető, hogy 
lesz valamilyen átszervezés.  
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Köszöni a válaszokat.  

Varga Béla képviselő 

Szeretné jómaga is kifejezni a köszönetét jegyző úrnak és csapatának. Az 
önkormányzati hivatal 2014-es munkájáról készült beszámolóból egyértelműen 
kitűnik, hogy a város ügyinek, gondjainak-bajainak a rájuk tartozó adminisztratív 
részét tudásuk legjava szerint szolgálták és látták el. Úgy gondolja, tekintve még, hogy 
ebben az évben három választás is volt, hogy rendkívül megfeszített munkát végeztek, 
amiért mindenképpen illik a köszönet és elismerés.  

Dr. Bagó József jegyző 

Köszöni az elismerő szavakat.  

Stayer László polgármester 

Szintén megköszöni a hivatal dolgozóinak munkáját. Személyesen is tapasztalta, hogy 
nagyon sokan nagyon sokat dolgoztak ebben az évben, sokszor munkaidő után is. 
Kéri, hogy a továbbiakban is hatékonyan segítsék a város vezetésének munkáját.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, javasolja a Szécsényi Közös Önkormányzati 
Hivatal 2014. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadását. Szavazásra bocsátja az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot, és kéri, hogy aki azzal egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
256/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi munkájáról szóló 
beszámolóját és megállapítja, hogy a Szécsényi Közös Önkormányzati 
Hivatal az elmúlt évben munkáját jó színvonalon látta el, a Képviselő-
testület által meghatározott célkitűzések elérésében eredményesen 
működött közre, továbbá a hatósági ügyekben törvényesen járt el.   
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Bagó József jegyző 

 
 
 
5. Köztisztviselőkkel szemben meghatározott 2015. évi 

teljesítménykövetelmények alapját képező célok meghatározása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 
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Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, jegyző úrnak. 

Dr. Bagó József jegyző 

A közszolgálati tisztviselők jogállásáról szóló 2011. évi CXCIX. törvény alapján a 
munkáltatói jogok gyakorlója a megjelölt célok alapján évente meghatározza a 
köztisztviselők munkateljesítményének értékeléséhez szükséges teljesítmény-
követelményeket, valamint az azok alapját képező célokat. A képviselő-testület által 
elfogadott célok alapján a polgármester meghatározza a jegyző, a jegyző pedig 
megfogalmazza a többi köztisztviselő 2015. évi teljesítménykövetelményét. Képviselő 
asszony az előbb rákérdezett a tervezett feladatváltozásokra, mint látható, ebbe az 
előterjesztésbe a jogszabályi változások miatt várható átszervezések zökkenőmentes 
végrehajtását is beleszőttük, valamint figyelembe vesszük az ÁROP szervezet-
fejlesztési pályázat során készült tanulmány megállapításait és javaslatait. Kéri a 
képviselő-testület az előterjesztés elfogadására. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni jegyző úr előterjesztését. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztés szerint javasolja elfogadni a köztisztviselőkkel szemben meghatározott 
2015. évi teljesítménykövetelmények alapját képező célokat. Az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, hogy aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
257/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsényi 
Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 
2015. évre vonatkozó teljesítménykövetelményének alapját képező 
célokat a határozat melléklete szerint határozza meg. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
A 257/2014.(XII.16.) határozat melléklete  

 

Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatalában foglalkoztatott köztisztviselők 
teljesítmény-követelményeinek alapját képező kiemelt célok 2015. évre 

 
I. A lakosság szolgálatában: 

1) A tájékoztatók időben, közérthetően, megfelelő minőségben álljanak rendelkezésre a 
Szécsény város és Hollókő község teljes lakossága részére, így segítve elő az 
ügyintézés során az ügyfél kötelezettségeinek teljesítését, különös tekintettel a 
hivatalban maradó és abból kiváló feladatokra. 
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2) Az ügyfélbarát ügyintézés biztosítása. 
3) Az internetes szolgáltató rendszer, valamint a honlap továbbfejlesztése. 
4) A lakosság - hivatali ügyintézésével szembeni - elvárásainak, véleményének 

figyelemmel kísérése, az elektronikus ügyintézés előtérbe helyezése. 
5) Az ügyintézési idő lehetőség szerinti csökkentése a minőségi követelmények szem előtt 

tartása mellett. 
 
II. A hivatali munkában:   

1) A jogszabályi változások miatti várható átszervezések zökkenőmentes végrehajtása, 
különös tekintettel a járási hivatal részére átadásra kerülő feladatokra és a szociális 
ellátások átalakuló rendszerére.  

2) A közös önkormányzati hivatalban továbbra is legfontosabb feladat a legkedvezőbb 
létszám és hivatali szervezet, osztályszerkezet kialakítása, a működés optimális 
újraszervezése a feladatok, az intézményi struktúra, az intézményirányítási rendszer  
tekintetében, valamint a hollókői kirendeltségen a folyamatos ügyintézés biztosítása. 

3) A költséghatékony munkavégzés, költségtakarékos gazdálkodás folyamatos szem előtt 
tartása. 

4) Általánossá, napi gyakorlattá kell tenni az internet és a szervezetfejlesztés kapcsán 
kialakított rendszer alkalmazását (a papíralap minimalizálását a szervezeti egységek 
között). A fentiek alkalmazása egyben az információáramlást is javítja az osztályok és 
az ügyintézők között az ügyfelek gyorsabb kiszolgálása érdekében. 

5) A nyertes pályázatok folyamatos figyelemmel kísérése, határidőben történő 
végrehajtása. 

6) A képviselő-testületi előterjesztések megalapozott, gondos, határidőre történő 
előkészítése, a testületi döntések szakszerű végrehajtása. 

7) A állandó jogszabályi változásokkal teli környezetben az önkormányzati rendeletek, 
szabályzatok felülvizsgálata. 

8) A 2015. évi időközi nemzetiségi önkormányzati képviselők választásának (az esetleges 
népszavazások) törvényes előkészítése és lebonyolítása. 

 
III. Kapcsolatok: 

1)A helyi nemzetiségi önkormányzat, az önkormányzat intézményei, a társszervek, 
valamint a gazdasági társaságok között az információáramlás javítása, a szolgáltatást 
igénybevevők megelégedettségének növelése. 

2) Fokozott együttműködés nemzetközi, - különös tekintettel a határ menti 
együttműködésre – regionális és helyi szervezetekkel, testvérvárosokkal, települési 
önkormányzatokkal. 

3) Napi szintű kapcsolattartás, együttműködés a civil szervezetekkel.  
 
 
 
6. Előterjesztés a 2015. évi belsőellenőrzési terv jóváhagyására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, jegyző úrnak. 
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Dr. Bagó József jegyző 

A jegyző köteles gondoskodni belső ellenőrzés működtetéséről az államháztartásért 
felelős miniszter által közzétett módszertani útmutatók és a nemzetközi belső 
ellenőrzési standardok figyelembevételével. A helyi önkormányzat belső ellenőrzése 
keretében gondoskodni kell a felügyelt költségvetési szervek ellenőrzéséről is és a 
tulajdonosi funkcióval összefüggő, átfogó vagy általános ellenőrzésekről is. Miután a 
belsőellenőrzési társulás megszűnt és költségvetésünk nem tette lehetővé, hogy 
főállású köztisztviselővel lássuk el ezt a feladatot, ezért egyéni vállalkozóval kötnénk 
erre vonatkozó szerződést. Győriné Új Máriát 2014. december 16-tól kezdődően 
határozatlan időtartamra szeretnénk megbízni. A szerződés tervezetét is csatoltuk az 
előterjesztéshez. 
A 2015. évi éves ellenőrzési terv javaslatunk a jogszabályban meghatározott 
szerkezetben és tartalommal készült. Az ellenőrzési tervnek tartalmaznia kell az 
ellenőrzések tárgyát, célját, az ellenőrzött időszakot, az ellenőrzés típusát, ütemezését 
és az ellenőrzött intézmény megnevezését, tanácsadó tevékenységre és a soron kívüli 
tevékenységekre tervezett kapacitást is. 
Kéri képviselő-testületet az előterjesztés elfogadására. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni jegyző úr tájékoztatását. Az előterjesztést megtárgyalta a 
Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottság a szerződés megkötését valamint a 2015. évi belsőellenőrzési tervet is 
egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése észrevétele. 

Varga Béla képviselő 

Kérdése, hogy minden önkormányzati céget érint a belsőellenőrzés. 

Dr. Bagó József jegyző 

Nem fér bele, hogy egy évben minden céget ellenőrizni tudjunk. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatokat bocsátja szavazásra. Először a belső ellenőrzési feladatok 
ellátására vonatkozó szerződés jóváhagyását. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
258/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a belső 
ellenőrzési feladatok ellátásával 2014. december 16-tól határozatlan 
időtartamra Győriné Új Mária egyéni vállalkozót bízza meg. 
Felhatalmazza a közös önkormányzati hivatal vezetőjét, hogy a 
vállalkozási szerződést megkösse.  
 
Határidő: 2014. december 16. 
Felelős: jegyző 

 
 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a 2015. évi belsőellenőrzési terv elfogadására az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, hogy aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
259/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 119. § 
(5) bekezdése alapján a 2015. évre vonatkozó belsőellenőrzési tervet a 
határozat melléklete szerint hagyja jóvá. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: jegyző 

Határozat melléklete a jegyzőkönyv 3.sz. melléklete 
 
7. Előterjesztés a Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde óvodavezetői 

beosztásra pályázat kiírására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület által legutóbb kiírt óvodavezetői pályázat eredménytelen volt, 
mert nem érkezett pályázat a megadott határidőig, így a jelenlegi vezető megbízással 
látja el az intézményvezetői feladatot. A képviselő-testület a 106/2014.(VI.24.) számú 
határozatával megbízta a jegyzőt, hogy a jogszabályi előírásoknak megfelelően az új 
pályázati kiírást készítse el, és a decemberi ülésen terjessze a képviselő-testület elé. 
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Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
is, kéri elnök urat, hogy ismertesse javaslatukat.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek 
az előterjesztés elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
260/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 20/A. § 
alapján pályázatot hirdet a Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde 
óvodavezetői (magasabb vezető) beosztás ellátására az alábbiak 
szerint: 
 
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony  
Foglalkoztatás jellege:  
Teljes munkaidő  
A vezetői megbízás időtartama: 
A vezetői megbízás határozott időre, 5 évre szól.  
A munkavégzés helye: 
3170 Szécsény, Magyar utca 13.  
A beosztáshoz tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges 
feladatok: 
Az irányadó jogszabályokban meghatározott feladatok ellátása, az 
intézmény törvényes működtetése, takarékos gazdálkodás, 
munkáltatói jogok gyakorlása.  
Illetmény és juttatások: 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a "Közalkalmazottak 
jogállásáról szóló" 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az 
irányadók.  
Pályázati feltételek: 

• Főiskola, Felsőfokú óvodapedagógus végzettség és pedagógus 
szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség,  

• Szakképesítésnek megfelelő munkakörben szerzett 5 év szakmai 
gyakorlat - legalább 5 év feletti szakmai tapasztalat  
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• Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása  
• Magyar állampolgárság, büntetlen előélet, cselekvőképesség  
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 

• Helyismeret  
 
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 

• a pályázó szakmai önéletrajza  
• az intézmény vezetésére vonatkozó vezetési program  
• büntetlen előélet igazolására 30 napnál nem régebbi erkölcsi 

bizonyítvány   
• iskolai végzettség igazolására az oklevél másolata 
• a pályázat véleményezésében és elbírálásában résztvevők 

betekintési jogára utaló nyilatkozat   
• nyilatkozat a zárt vagy nyílt ülés keretében történő tárgyalásra 

vonatkozóan  
• továbbá a korábbi munkaviszonyokra vonatkozó igazolások  
A beosztás betölthetőségének időpontja: 
A beosztás 2015. augusztus 16-tól tölthető be. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: 2015. április 30.  
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Stayer László 
polgármester nyújt, a 32-370-566 -os telefonszámon. 
 
A pályázatok benyújtásának módja:  

• Postai úton, a pályázatnak Szécsény Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (3170 Szécsény, 
Rákóczi út 84.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati 
adatbázisban szereplő azonosító számot: 49-2/2014, valamint a 
beosztás megnevezését: óvodavezető.  

 
A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
Intézményi véleményezés után az Oktatási, Művelődési és Sport 
Bizottság személyesen meghallgathatja a pályázót. A Bizottság 
javaslatára a végleges döntést a Képviselő-testület hozza meg.  
A pályázat kiírója fenntartja a jogot, hogy a pályázati eljárás bármely 
szakaszában a pályázatot eredménytelenné nyilváníthatja.  
 
A pályázat elbírálásának határideje: 2015. június 30.  
 
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  
- Oktatási és Kulturális Közlöny 
- www.szecseny.hu 
- Nemzeti Közigazgatási Intézet hirdetési portálja 
 
Határidő: azonnal, illetve rendelkező rész szerint 
Felelős: polgármester 
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8. Előterjesztés a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár 
intézményvezetői pályázatának kiírására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület az előző testületi ülésen eredménytelenné nyilvánított a Kubinyi 
Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár intézményvezetői álláshelyre kiírt 
pályázatot. Akkor jegyző urat azzal bíztuk meg, hogy a márciusi testületi ülésre 
terjessze elő az új pályázati kiírást, azonban átgondolva az előttünk álló feladatokat, itt 
kifejezetten szeretne utalni az Országos Vadásznapra, melynek egyik jelentős 
helyszíne kell, hogy legyen majd a Kubinyi Ferenc Múzeum is, ezért javasolja, hogy 
már most fogadja el a képviselő-testület a pályázati kiírást. 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
is, kéri elnök urat a bizottság javaslatának ismertetésére.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek 
az előterjesztés elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
261/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot hirdet 
a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár igazgatói 
álláshelyének betöltésére. A pályázati kiírás szövegét a 
következőképpen határozza meg: 
 

„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény  

20/A §. alapján pályázatot hirdet a 
Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár 

igazgatói (magasabb vezető) 
 beosztás betöltésére. 

 
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
Határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 
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Foglalkoztatás jellege: 
Teljes munkaidő 
A vezetői megbízás időtartama:  
A vezetői megbízás határozott időre, 2015. április 1-től 2020. március 
31-ig szól.  
A munkavégzés helye:  
3170 Szécsény, Ady Endre út 7. 
A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges 
feladatok:  
Az intézmény tevékenységi körébe tartozó feladatok ellátása, 
nyilvános közgyűjteményi, könyvtári tevékenység, egyéb kulturális 
ágazatban végzett kiegészítő tevékenységek és az intézmény vezetése. 
Illetmény és juttatások:  
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései, valamint 
a törvény végrehajtásáról szóló 150/1992.(XI.20.) Korm. rendeletben 
foglaltak az irányadók.  
Pályázati feltételek:  
- magyar állampolgárság; 
- büntetlen előélet; 
- egyetem, szakirányú egyetemi végzettség és szakirányú 

szakképzettség; 
- tárgyalásszintű idegennyelv-ismeret;  
- a végzettségének és szakképzettségének, és egyben az intézmény 

alaptevékenységének megfelelő jogviszonyban legalább 5 éves 
szakmai gyakorlat; 

- kiemelkedő szakmai vagy szakirányú tudományos tevékenység, 
- A pályázó nem állhat muzeális intézményben, nyilvános 

könyvtárban, közlevéltárban és közművelődési intézményben 
végezhető tevékenység folytatását kizáró foglalkozástól eltiltás 
hatálya alatt. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások:  
- képesítési előírás meglétét bizonyító diploma, oklevél közjegyző 

által hitelesített másolata, vagy az eredeti okiratok, 
- nyelvismeret igazolása (államilag elismert komplex típusú 

középfokú nyelvvizsga-bizonyítvány, vagy azzal egyenértékű 
okirat), 

- büntetlen előéletet igazoló 90 napnál nem régebbi hatósági erkölcsi 
bizonyítvány eredeti példánya; 

- részletes szakmai önéletrajz; 
- munkakör ellátásával kapcsolatos szakmai elképzelések, vezetői 

program, 
- nyilatkozat arról, hogy nem áll cselekvőképességet korlátozó vagy 

kizáró gondnokság alatt, 
- nyilatkozat arról, hogy a pályázati anyagában foglalt személyes 

adatainak a pályázat eljárással összefüggő kezeléséhez hozzájárul,  
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- nyilatkozat arról, hogy kéri-e a pályázat zárt ülésen történő 
tárgyalását, 

- nyilatkozat arról, hogy az állás elnyerése esetén eleget tesz 
vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségének. 

 
A pályázat benyújtásának határideje: 2015. január 31. 
 
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt a Szécsényi 
Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője nyújt a 06-32/370-261-es 
telefonszámon, valamint a jegyzo.szecseny@globonet.hu e-mail 
címen. 
 
A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, vagy személyesen, a pályázatnak Szécsény Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete címére történő eljuttatásával 
(3170 Szécsény, Rákóczi út 84.). Kérjük a borítékon feltüntetni a 
pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot 3654/2014., 
valamint a beosztás megnevezését: igazgató.  
 
A pályázat elbírálásának módja, rendje:  
A képviselő-testület a pályázat beadási határidejét követően, az emberi 
erőforrások minisztere véleményének megismerése után, a képviselő-
testület által létrehozott szakmai szakértői bizottság értékelése alapján 
a képviselő-testület a következő ülésén dönt. A képviselő-testület a 
pályázat bármely szakaszában az eredménytelenné nyilvánítás jogát 
fenntartja.  
 
A pályázat elbírálásának határideje:  
2015. március 31.   
 
A pályázati felhívást közzé kell tenni az NKI honlapján, a fenntartó 
internetes oldalán (www.szecseny.hu).  
 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
9. Előterjesztés a Települési Értéktár Bizottságba új tag megválasztására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület a 203/2013.(VIII.27.) sz. határozatával hozta létre a Szécsényi 
Települési Értéktár Bizottságot, és megválasztotta annak elnökét és tagjait. A bizottság 
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elnöke, Gusztiné dr. Toronyi Judit munkahelyének megváltozása miatt 2014. 
november 27-én írásban lemondott tisztségéről. Javasolja, hogy a tisztségre Szép 
Boglárkát válassza meg a képviselő-testület. Nevezett írásban nyilatkozott, hogy a 
tisztségre való jelölést elfogadja, és hozzájárul, hogy a személyéről szóló döntést nyílt 
ülésen hozza meg a képviselő-testület. (Nyilatkozat a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
is, kéri elnök urat a bizottság javaslatának ismertetésére.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek 
az előterjesztés elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
262/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi 
Gusztiné dr. Toronyi Juditnak, a Szécsényi Települési Értéktár 
Bizottság elnöki tisztségéről történő lemondását, és megköszöni eddig 
végzett munkáját.   
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Települési Értéktár Bizottság új elnökének Szép Boglárka, 3170 
Szécsény, Lipthay Béla utca 20. szám alatti lakost választja meg.  
 
Határidő: azonnal illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
 

 
 
10. Egyebek 
10.1. Állami Számvevőszék ellenőrzésének megállapításairól 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
is, kéri elnök urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  
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Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottság 4 igen, szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az 
előterjesztést.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele 
az előterjesztéssel összefüggésben. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki azt elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
263/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megismerte a 
136/2012.(VIII.13.) számú határozattal elfogadott intézkedési terv 
végrehajtásának Állami Számvevőszék általi ellenőrzése során tett 
javaslatokat. 
 
Az utóellenőrzés során feltárt hiányosságok megszüntetése érdekében 
az intézkedési tervet teljes körűen végre kell hajtani, a pénzügyi 
egyensúlyra gyakorolt hatást ki kell mutatni. 

Negyedévente tájékoztatni kell a képviselő-testületet a lejárt szállítói 
állomány alakulásáról és az ezzel kapcsolatosan megtett 
intézkedésekről. Meg kell határozni a fennálló lejárt tartozások 
kezelésével kapcsolatos feladatokat, ütemtervet kell készíteni, az 
egyes feladatokért felelős személyeket meg kell határozni. 

A költségvetési beszámolók keretében a továbbiakban is tájékoztatni 
kell a képviselő-testületet az intézkedési tervben előírt határidők alap-
ján az adott időszakban végrehajtandó feladatok teljesítéséről. Az 
intézkedési terv teljesítéséről szóló beszámolóval egy időben be kell 
mutatni az intézkedések megvalósítása miatt elért eredményeket, az 
intézkedések pénzügyi egyensúlyi helyzetre gyakorolt számszerűsített 
hatását. 
 
Határidő: haladéktalanul, illetve intézkedési tervben foglaltak 

szerint 
Felelős: Stayer László polgármester 
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10.2. Előterjesztés a „Szécsényi Napló" című magazinműsor felvételére, 
szerkesztésére Bolgár Jánossal kötött szerződésre  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A „Szécsényi Napló” című magazinműsor készítésére eddig is Bolgár János 
vállalkozóval, ugyanilyen formában volt a megállapodásunk, illetve az 
együttműködésünk. Ez került javaslatként meghosszabbításra az előterjesztésben. 
Mivel a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság ülésén más javaslatok is 
elhangzottak, ezért az írásban kiadott határozati javaslatot módosítani szeretné majd.  

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottságuk végül is 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta ezt az 
előterjesztést. A bizottsági ülésen elhangzott az is, hogy legközelebb meg lesz 
hirdetve, de jelenleg nem látnak a láthatáron más jelöltet, illetve aki tudná csinálni az 
elfoglalt, úgyhogy végül a bizottság három igen szavazattal támogatta ennek a 
megállapodásnak a megkötését. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Részt vett a pénzügyi bizottság ülésén, és ő kérdezte meg, mi az oka annak, hogy több 
mint havi háromszázezer forintos megbízási díjra úgy kötünk vállalkozási szerződést, 
hogy meg sem kíséreljük azt, hogy más vállalkozót is megkérdezzünk, hogy meg 
tudná-e csinálni. Természetesen itt nem a szomszédjai megkérdezésére gondol, hanem 
arról van szó, hogy ezt meg lehetett volna hirdetni. Az előterjesztésben az szerepel, 
hogy a 2010. november 30-i ülésen a beérkezett ajánlatok közül választották Bolgár 
urat, tehát nagy valószínűséggel akkor meghirdették, tehát voltak ajánlatok. Itt még 
addig sem jutottunk el, hogy az ajánlatokat bekérjük. Úgy gondolja, hogy egy ilyen 
jellegű vállalkozásnál azért érdemes lett volna közzétenni, meghirdetni, ajánlatokat 
bekérni, és mint mondta, ezt nem a szomszéd meg az ismeretségi köre határozza meg 
ebben az esetben, és nem is erre gondolt. A bizottsági ülésen is tisztázta, hogy nem 
annak a személynek az érdekében szól, aki ott szóba került, mert neki már van más 
jellegű megbízása. A mai napig is azt mondja, hogyha annak idején a demokrácia 
védelmében borzasztóan szükségesnek tartották - és itt vannak öten az akkori 
képviselők közül -, hogy pályázatot írjanak ki egy feladatra, és volt képviselőtársai ezt 
fontosnak tartották lényegesen kevesebb megbízási díjért is, személy szerint ezt most 
is fontosnak tartja. Ezt vetette fel a bizottsági ülésen. Ezt az előterjesztést, ennek a 
vállalkozási szerződésnek a megkötését nem tudja támogatni. 

Antal Ferenc képviselő 

A bizottsági ülésen volt még egy felvetés, hogyha megkötésre kerül ez a szerződés, 
mert úgy dönt a képviselő-testület, akkor van-e mód arra, hogy a szerződést, a 
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költségvetés tárgyalását követően, akképpen módosítsák, hogy a testületi ülések 
valamilyen formában közvetítésre kerüljenek.  

Stayer László polgármester 

A testületi ülés közvetítésére vonatkozó igényt a képviselőasszony is jelezte már 
korábban. A bizottsági ülésen is elmondta, hogy nem tartja szerencsésnek a képviselő-
testületi ülések közvetítését. Nem olyan fogékony rá a lakosság, helyenként nem 
annyira sziporkázó egy-egy ilyen ülés. Azt mindenféleképpen fontosnak tartja, és erre 
azért, majd Antal Ferenc képviselőtársától vár egy megerősítést, hogy az előző 
ciklusban is tettek arra kísérletet, hogy egy kerekasztal beszélgetés keretében a 
testületi üléseken történtekről egy „zanzásított” formában tájékoztassuk a lakosságot. 
Így nem kell a jogszabályok felsorolásával traktálni a jelenlévőket, hiszen több olyan 
napirendi pont van, amit lehet pörgetni, ha meg van a megfelelő előkészítése, de ha 
vannak vitatott kérdések, akkor azért az sokkal életszerűbb, hogyha két fél, vagyha 
három van, akkor a három fél elmondhatja a véleményét. Erre lehetőséget 
biztosítottunk volna az elmúlt időszakban, de egyetlenegy esetben valósult meg, 
amikor a képviselő úr ezen részt vett, utána nem, önmagukkal vitatkozni pedig nem 
sok értelmét látta. A továbbra is azt javasolja, és azt a lehetőséget szeretné felkínálni, 
hogy a testületi ülést követően, azt nem tudja, hogy aznap szerencsés-e, mivel akkor 
azért már eléggé fáradtak a kamera elé ülni, de egy meghatározott időszakban még 
egyszer végigvenni, akár úgy, hogy van egy narrátor, hogy milyen napirendi pontok 
voltak, és ezzel kapcsolatban kinek mi a véleménye. Akkor ez a Szécsényi Naplónak 
egy részét képezheti. Ezt javasolná. Véleménye, hogy mindenkinek szerencsésebb 
lenne így. Van, amikor érdekes egy testületi ülésen, de van, hogy nem. Néhányukat 
feszélyezi is a kamera jelenléte. Lehet mondani, hogy ezt vállalták a képviselők, de 
azért aki egyszer odaül egy ilyen mikrofon elé, és meg kell szólalnia, rájön, hogy nem 
is olyan egyszerű.  
A másik felvetéssel kapcsolatban pedig, elfogadva a képviselőasszony fenntartásait, 
annyiban módosítja a határozati javaslatot, és így is terjeszti majd a képviselő-testület 
elé, mivel egy élő szerződés meghosszabbításáról van szó, ami egyébként jól működő 
szerződés, úgy gondolja, hogy a lakosság többségének megelégedésére szolgál az a 
magazinműsor, ami működik, de mivel nem látjuk a 2015. évi költségvetésünket, ezért 
javasolja, hogy ezt a szerződést a költségvetés elfogadásáig hosszabbítsák meg. A 
költségvetés elfogadásakor, annak az ülésnek legyen egy napirendi pontja, és nyilván 
az előkészítés fázisában már le tudunk ülni erről tárgyalni, akár a jelenlegi 
vállalkozóval, és ahogy a képviselőasszony is mondta, a másik érintett fél jelezte 
feléje, hogy nem kíván vele foglalkozni, ideje sem engedi. A bizottsági ülésen is 
elmondta, hogy akivel jelenleg is szerződése van az önkormányzatnak, komoly 
invesztációkat tett abban, hogy a közvetítés színvonalasabb legyen, és komoly 
erőfeszítéseket tesz, hogy a közszolgálatiságnak meg tudjon felelni, és akkor komoly 
pályázatokhoz hozzájutva csökkentheti az önkormányzati hozzájárulást. Ezeket 
érdemes lenne átbeszélni, és a februári testületi ülésen tud majd dönteni a testület. Ha a 
költségvetés számai azt mutatják majd, hogy nem szabad ilyen mértékben 
kötelezettséget vállalnunk, akkor amúgy is el kell fogadni, hogy nem tudunk minden 
eseményről olyan részletességgel tájékoztatást adni. A bizottsági ülésen is elmondta, 
hogy ott van minden rendezvényen a stáb, az is egy nagyon komoly idő, és nem 
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beszélve arról, hogy nagyon komoly vágási idő tartozik még ehhez, nem éri úgy, hogy 
aránytalan lenne a díjazás, de javasolja, hogy ennek részletes tárgyalására térjenek 
majd vissza.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

A költségvetés tárgyalása még másfél hónap múlva lesz. Nem lehetne azt megcsinálni, 
hogy közzétesznek egy felhívást erre a pályázatra? Úgy gondolja, hogy azért nem 
tudják, hogy a városban másnak van-e hasonlóan kiépített rendszere. Nem tudjuk, nem 
ismerjük. Hátha esetleg lennének rá jelentkezők. Úgy gondolja, hogy nem személy 
szerint kell ragaszkodni, és akkor meg lehet látni, hogy milyen árajánlatokat tesznek, 
és az egy kiinduló pont is lehet esetleg a költségvetés számainak ismeretében, hogy el 
tudjuk-e fogadni, vagy mi a vállalkozó felé milyen jellegű ajánlattal élünk. Mert két 
árajánlat, három árajánlat azért az már egy információ. Ezt lehetne esetleg még 
megfontolás tárgyává tenni, mert nem biztos, hogy csak a vállalkozónak vannak ilyen 
jellegű felszereltségei. Nem tudjuk. Meg van róla győződve, hogy a mai technikai 
dolgok mellett nem biztos, hogy csak ő rendelkezik ezzel. 

Stayer László polgármester 

A lehetőségeket meg fogjuk vizsgálni. Mint jelezte, az írásban kiadotthoz képest 
módosított határozati javaslatot szeretne előterjeszteni a következő megszövegezéssel: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Szécsényi Napló" című 
magazinműsor készítésére vonatkozó szerződést 2015. január 1-től 2015. február 28-ig 
terjedő időszakra Bolgár János egyéni vállalkozóval, havi 330.000 Ft díjjal köti meg. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a vállalkozási szerződést 
aláírja. Határidő: azonnal, felelős: polgármester” 
Kéri, hogy aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
264/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Szécsényi 
Napló" című magazinműsor készítésére vonatkozó szerződést 2015. 
január 1-től 2015. február 28-ig terjedő időszakra Bolgár János egyéni 
vállalkozóval, havi 330.000 Ft díjjal köti meg.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
vállalkozási szerződést aláírja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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10.3.A Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár igazgatói állására 
megbízás adása Csatlós Noémi részére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület döntött arról, hogy a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula 
Könyvtár igazgatói pályázatát meghirdeti, mivel a magasabb vezető és a vezető 
beosztás ellátására szóló megbízásra a megbízási jogkör gyakorlójának pályázatot kell 
kiírnia. A közalkalmazottak jogállásról szóló törvény szerint, ha a munkakör 
haladéktalan betöltése a folyamatos ellátás biztonságos megszervezéséhez 
elengedhetetlenül szükséges, és a folyamatos működéshez szükséges személyi 
feltételek más munkaszervezési eszközökkel nem biztosíthatók, a munkakör pályázat 
kiírása nélkül is betölthető. Megkereste a könyvtár intézményegység vezetőjét, Csatlós 
Noémit egy ilyen irányú kéréssel, aki megköszönte ezt a lehetőséget, és nyilatkozott, 
hogy amennyiben a képviselő-testület megbízza a feladattal, akkor az új igazgató 
kinevezéséig ő elvállalja az intézmény vezetését. 
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság is, kéri 
elnök urat, hogy ismertesse a javaslatukat.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottság három igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a határozati javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot. 
Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 

A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
265/2014.(XII.16.) határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. 
2. § b) pontja, alapján, a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula 
Könyvtár igazgató feladatainak ellátásával Csatlós Noémi 
intézményegység vezetőt bízza meg 2014. december 16. napjától az új 
igazgató kinevezéséig. Magasabb vezetői pótlékát erre az időre havi 
40.000 Ft-ban állapítja meg.  
Felkéri a polgármestert, hogy a megbízással kapcsolatos munkáltatói 
feladatokat lássa el. 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen     
Felelős: Stayer László polgármester 
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Csatlós Noémi intézmény-egységvezető  

Megköszöni a képviselő-testület döntését és bizalmát, hogy alkalmasnak találták ennek 
a feladatnak az ellátására. Ígéri, hogy munkatársaival együtt azon lesznek, hogy 
legalább olyan színvonalon működjön az intézmény, mint eddig, és mindent meg 
fognak tenni annak érdekében, hogy az új igazgató büszkén vehesse majd át majd az 
intézményt tőlük. 

Stayer László polgármester 

Gratulál a megbízott igazgatónak és jó munkát kíván. A napirend tárgyalását bezárja.  
 
 

10.4.  Előterjesztés a Nemzeti Földalapba tartozó termőföld közfoglalkoztatási 
program megvalósítása céljából önkormányzati vagyonkezelésbe adásáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A Nemzeti Földalapkezelő Szervezet pályázatot hirdetett a Nemzeti Földalapba tartozó 
földrészletek közül termőföldek és mezőgazdasági művelés alatt álló belterületi földek 
közfoglalkoztatási program megvalósítása céljából önkormányzati vagyonkezelésbe 
adásáról, melyre önkormányzatunk is benyújtotta pályázatát. A pályázat a 017/50 hrsz-
on található, szántó művelési ágú, 10,7763 ha területű ingatlanra vonatkozik, melynek 
ingyenes vagyonkezelésbe adását 15 évre kértük. A Nemzeti Földalapkezelő értesítése 
alapján a szerződés aláírására a csütörtöki napon kerül sor, melyhez kéri a tisztelt 
Képviselő-testület felhatalmazását.  
Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése ezzel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő 

Kérése, hogy mire fogja hasznosítani ezt a földterületet az önkormányzat? 

Dr. Bagó József jegyző 

Eddig is hasznosítottuk, az idei évben napraforgót vetettünk bele, amit az 
állattartáshoz használtunk fel. Eddig bérletbe kaptuk meg az NFA-től, most pedig 
ingyenes használatba kapjuk 15 éves időtartamra.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete 
266/2014.(XII.16.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a Nemzeti 
Földalapkezelő Szervezet által jóváhagyott, szécsényi 017/50 hrsz 
alatti 10,7763 ha területű szántó művelési ágú földterület ingyenes 
önkormányzati vagyonkezelésbe adását elfogadja. 
Megbízza a polgármestert, hogy a fenti területre vonatkozó 15 évre 
szóló szerződést aláírja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
10.5.  Képviselői bejelentések, kérdések 
 

Stayer László polgármester 

Borda Tamás képviselő úr jelezte, hogy az egyebekben szólni egy meghívást szeretne 
tolmácsolni, megadja neki a szót. 

Borda Tamás képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Intézményük a katolikus iskola csütörtökön tartja karácsonyi műsorát. A második és az 
ötödik évfolyamosok nevében, akik a műsort készítették, nagy szeretettel és tisztelettel 
meghívja a város vezetését, képviselőtársait az ünnepségre.  

Stayer László polgármester 

Mindenki nevében megköszöni a meghívást. Antal Ferenc képviselő úr is jelezte, hogy 
az egyekben szólni kíván, megadja neki a szót. 
 

Antal Ferenc képviselő 

Többen érdeklődtek, mi indokolta, hogy a postával szemben, a hivatal melletti 
területen tövestül ki kellett szedni a fákat? 

Dr. Bagó József jegyző 

A Szécsényi Városfejlesztő Kft-nél jelenleg alkalmazunk egy kertészmérnök 
végzettségű személyt, aki több javaslatot a városvezetés elé tett megfontolásra. Többek 
között ezeknek a fáknak az élettartama, a gyors növekedése, esetenként a közvilágítás 
zavarása volt az indok. Nemcsak ezeknek a fáknak a kivágására tett javaslatot, amit 
személy szerint természetesen nem is engedélyezhetett, mivel önkormányzati területről 
van szó, ezért Balassagyarmati hivatal felé tettünk egy javaslatot, és a balassagyarmati 
jegyző engedélyezte a fák kivágását, és előírta azok pótlását. A Rákóczi úton is vissza 
lett vágva az összes fa, egyrészt azok is nagyon megnőttek az elmúlt időszakban, és a 
téli időjárás okozta károk megelőzése érdekében is szükségesnek tartottuk, hogy 
ezeket a metszéseket minél előbb elvégezzük. Határozott elképzelések vannak arra, 
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hogy a településképet javítsuk. Sokaknak fáj, ha fát látnak kivágni, azonban a 
pótlásukra sor fog kerülni. 

Stayer László polgármester 

Hozzáteszi még, hogy a hivatal melletti rész már nem az ékessége a belvárosnak, 
fontos feladat a rendbetétele. Mint jegyző úr mondta, ezek a fák pótlásra kerülnek, 
mégpedig úgy, hogy a megmaradó védett fa egy fasor formájában jelenjen meg. 

Borik Albert képviselő, a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöke 

Úgy értesült a kertészmérnöktől, hogy a nyírfa allergén anyagokat, polleneket bocsát 
ki, amely az arra érzékenyeknél allergiás tüneteket vált ki, tehát ilyenfajta módon 
minőségi csere is.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Tájékoztatást ad arról, hogy az újságban lesz erről egy tájékoztató, hogy mit miért, és 
hogyan és hova? 

Varga Béla képviselő 

Kérdése, hogy lesz valamilyen egyéb ilyen moduláris elképzelés, hogy valamilyen 
pihenésre szolgáló alkalmatosságok, vagy hasonlók elhelyezése, vagy valamilyen 
arculat kialakítása itt? 

Stayer László polgármester 

Növénytelepítés is történik majd, és ami fontos, a járdát is rendbe kell tenni, tehát van 
feladatunk még bőven ezen a területen. 
Szót ad még Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselőasszonynak. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

A Pénzügyi Bizottsági ülésen is jelezte, hogy meg fogja kérdezni, hogy a Zöld Élet 
Szociális Szövetkezet és Szécsény Város Önkormányzata között milyen szerződéses 
kapcsolat áll fenn? Hogyan ellenőrzi ezeknek a szerződéseknek a teljesítését? A 
válaszban kiderült, hogy a rekultivációs feladatoknál, a szeméttelepnél, valószínűleg 
alvállalkozói tevékenységet lát el a Zöld Élet Szociális Szövetkezet. Ez onnan is 
nyilvánvaló, hogy a munkát a Zöld Élet Szociális Szövetkezetnek a nem bejegyzett 
ügyvezetője végzi, illetve irányítja. Jelenleg ő akadályoztatva van a munkája 
elvégzésében, tehát azt szeretné most is ismételten megkérdezni, hogy bár nem az 
önkormányzat a megrendelő, és polgármester úrtól tudja azt is, hogy a vállalkozó 
sajnos nem Nógrád megyei, mégis szükségesnek tartja-e esetleg az alvállalkozói 
szerződésnek, vagy a feladat elvégzésének az ellenőrzését? Illetve a vállalkozóval 
kapcsolatban valamilyen kapcsolatfelvételt, hogy hogyan mennek a rekultivációs 
tevékenységek, hol tart, nincs-e benne esetleg csúszás? Megy-e ez a munka, vagy 
nem?  

Stayer László polgármester 

A napirend előtti beszámolójában adott tájékoztatást arról, hogy tegnap volt a Kelet-
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Nógrádi Hulladékrekultivációs Társulás társulási tanácsának ülése, ez alapján arról tud 
beszámolni, hogy Szécsényben nincs fennakadás, van, ahol előfordul, de nálunk nem. 
Volt kint a helyszínen, és úgy gondolja, hogy jó ütemben haladnak a munkálatok.  
A kérdésre válaszolva elmondja, hogy a Zöld Élet Szövetkezettel egy szerződése van 
az önkormányzatnak, a tizennyolc személyes kisbusz üzemeltetésére vonatkozóan. 
Pozitív visszajelzések érkeztek azok részéről, akik igénybe vették ezt a szolgáltatást. 
Más szerződéses kapcsolatunk nincsen.  
A bizottsági ülésen is elmondta, az, hogyha a vállalkozó alvállalkozóként lehetőség 
szerint helyi segítséget vesz igénybe, annak csak örülhetünk.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Arra volt kíváncsi, hogy folynak-e rendesen a munkák, és ha polgármester úr 
megnyugtatja a társaságot, akkor ő is megnyugszik.  
Másik kérdése: Annak idején létrehozták a Kelet-Nógrád Térségi Hulladék-
gazdálkodási Társulást, ebben Szécsény is részt vett, ha jól emlékszik egészen 2011-
2012-ig, amelynek az volt a célja, hogy a hulladékgazdálkodási rendszert kifejlesszék, 
és magát a hulladékfeldolgozást is egy szabályozott formában, lakossági igényeknek 
megfelelően el tudja látni az önkormányzat. A pályázat nyert, 51 település van benne. 
Szécsény ebből a pályázatból kilépett, és még néhány kisebb település a szécsényi 
kistérség települései közül. Kérdése, hogy mi volt az oka annak, hogy Szécsényt nem 
tudta ez a salgótarjáni székhelyű társulás visszafogadni? Ha nem tud Szécsény 
visszalépni, polgármester úr hogyan gondolja a szécsényi hulladéknak a feldolgozását, 
vagy elhelyezését? Lát-e erre külön, Szécsényre vonatkozóan valamilyen uniós 
pályázati lehetőséget?  
Beszerezte azt a tájékoztatót (egy példány a jegyzőkönyvhöz csatolva), és bemutatja 
képviselőtársainak, hogy mitől sikerült a városnak távol tartania magát. Attól a 
korszerű hulladékgazdálkodási rendszertől, amit a lakosság felé tudnak nyújtani. 
Sajnálja, hogy Szécsény kilépett, de ha van ennél jobb megoldása Szécsény 
vezetésének, nagyon szívesen meghallgatná.  

Stayer László polgármester 

Abban az időszakban, amikor szóba került a város társulásában maradása, vagy nem 
maradása, akkor kedvezőbb ajánlatot kaptunk, kifejezetten az motivált minket a 
döntésben, hogy Szécsényben valósuljon meg egy ilyen hulladékválogató üzem. Ez 
sajnos eddig nem jött létre. Önkormányzatunk, konzorciumban Hollókő és 
Nógrádsipek község önkormányzataival, egy KEOP-os pályázatot nyújtott be 
települési szilárdhulladék-gazdálkodási rendszer korszerűsítésére. Azt az értesítést 
kaptuk, hogy szakmailag kiválónak tartják az elképzelésünket, jelenleg várólistán van 
a pályázatunk. Ezt a közszolgáltatást mi is jelentősen át kívánjuk szervezni, 
korszerűsíteni fogjuk.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Igen, csak megkérdezte a salgótarjániakat is, hogyha ez az uniós pályázat életbe lép, 
már pedig most már a vége felé közeledik, akkor a bátonyterenyei cég ezekre a 
hulladéktelepekre beviheti-e Szécsény hulladékát? Azt a választ kapta, hogy a pályázat 
ezt kizárja, tehát ha a hulladékszállítást a bátonyterenyei cég végzi, máshol kell 
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elhelyezni a hulladékunkat. Csak azt szerette volna tudni, hogy van-e tartalék uniós 
pályázati lehetőség, de ennek a megvalósítása még egy kicsit távol áll, ha jól tudja, 
vagy nem tudjuk, hogy mikor lesz. 

Stayer László polgármester 

A pályázatunkat beadtuk. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Nagyon jól tudjuk, hogy mit jelent az, hogy beadás, meg nagyon jól tudjuk, hogy egy 
51 tagú társulás mennyivel előnyösebb, mint önmaga Szécsény és az a négy-öt 
település, akinek nem sikerült visszajutni a rendszerbe. Nagyon tudná támogatni, ha itt 
történne egy hasonló, amit elképzeltek annak idején Salgótarján város vezetésével. 
Egy ilyen hulladék-feldolgozó rendszer egyébként nagyon jó lenne, ha Szécsény város 
ezt pályázati úton meg tudja valósítani, akkor ennek természetesen külön örül. A 
jelenlegi központosított rendszerben nem sok esélyt lát erre, de ne legyen igaza. 
Köszöni szépen a válaszokat. 

Stayer László polgármester 

Szót ad Zsédely Lajos úrnak, a Demokratikus Koalíció Szécsényi Szervezete 
elnökének. 

Zsédely Lajos DK Szécsényi Szervezete elnöke 

Köszönti a jelenlévőket. Első alkalommal vesz részt a képviselő-testületi ülésen úgy, 
hogy pártja képviseletében ül itt. Megköszöni a meghívást. Az elmúlt évben három 
választás történt, és a pártja nevében szeretné kifejezni elismerését elsősorban a 
választási iroda részére. Olyan gördülékenyen és szakavatottan, a törvény tiszteletben 
tartásával folyt ez a munka, amit azt gondolja, hogy minden elismerést megérdemel. 
Hozzáteszi, hogy vannak ismeretei az ország más vidékein történt olyan eseményekről, 
amelyek nem igazán emelik a választás fényét, és ebben a vonatkozásban, az, hogy 
Szécsényben egy ilyen flottul lezajlott, azt gondolja, hogy külön kiemelendő. Ezért 
elismerését fejezi ki pártja nevében.  
Közeledik az év vége, az új év. A polgármester úrnak, alpolgármester asszonynak, 
jegyző úrnak és a testületnek a Demokratikus Koalíció nevében a 2015-ös évre 
Szécsény város érdekében nagyon sok sikert és eredményes munkát kíván.  

Stayer László polgármester 

Mindenki nevében megköszöni a jókívánságot.  
Szót ad még Varga Béla képviselő úrnak.  

Varga Béla képviselő 

Csak röviden szeretne szólni. Csatlakozik az előtte szólóhoz, és örül, hogy elnök úr is 
látta ezeket a fejleményeket, amit szintén elmondott a hivatal beszámolója 
napirendnél, hogy egyértelműen jelentős feladat volt ennek az önkormányzati hivatal 
általi lebonyolítása.  
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Szerette volna még jelezni, talán emlékeznek még rá a jelenlévők, hogy hát hónappal 
ezelőtt a polgármester úrral együtt folytattak egy munkahelyteremtő beruházásról 
tárgyalást, egy CALL-CENTER állomás városunkba történő telepítéséről. Tanulságul 
szeretné elmondani, hogy lent volt ennek a cégnek a képviselője, és igazából a 
munkaügyi központ segítségével menedzselték az ügyeket, és az első körben a 600 
kiközvetített munkanélküliből 29 felelt volna meg az elvárásoknak, végül 8 ember 
ment el az interjúra. A második alkalommal ez az arány kettővel javult. Végül a cég 
képviselője azt mondta, hogy nem nagyon tud ezzel a helyzettel mit kezdeni, hiszen 
hogyha nincs elegendő személyi anyag, akkor máshová fognak menni. Végül sikerült a 
különböző közösségi portálokon, meg a munkaügyi központ vezetőjével is egy 
úgymond aktív menedzselést beindítani, és a munkaügyi központ vezetője is egy kicsit 
rámenősebben és agilisabban kereste a potenciális kiközvetíthető munkanélkülieket, 
ennek az eredménye az lett, hogy holnap lesz ismét egy meghallgatás, és most már úgy 
tűnik, hogy jóval többen avanzsáltak volna a jelentkezési pozícióra. Reméli, hogy 
sikerül majd a 20 főt megtalálni, amivel elindulna egy minimális alapegység, amely 
telekommunikációs szolgáltatók paneljeit kezelné. Kéthónapos betanulás után történne 
ennek a moduláris egységnek az üzemeltetése. Reméli, hogy ennek a 20 főnek sikerül 
megtalálni a számítását, és reméli, hogy a munkaügyi központ is, a sikeres 
mozgósításnak köszönhetően a húsz főt sikeresen ki tudja majd közvetíteni. Kéri, 
hogyha valakinek az ismeretségi körében van még olyan személy, aki regisztrált 
munkanélküli és van olyan szándéka, hogy kulturált munkahelyen egy ilyen 
számítógépes operátori állásban dolgozzon, akkor jelezzen neki, mert az a tapasztalat, 
hogy egyéb okok miatt mindig van lemorzsolódás.  
Kérdésre válaszolva elmondja még, hogy a jövedelemről annyit tudni, hogy a betanítás 
ideje alatt minimálbér van, utána van a vizsga, és utána gyakorlatilag úgymond sikeres 
kontaktteremtés után bizonyos országos hálózati adatok alapján adnak egy jövedelmet, 
ez egészen felmehet kétszáz-kétszázötvenezerig, attól függően, hogy milyen típusú, 
milyen beosztású lesz a munkahely. A közszolgáltatók kevesebbet fizetnek, a 
telekommunikációs cégek magasabb összeget, de pontosan nem tudja megmondani, 
mindenesetre ígéretesnek tűnik, hogy bizonyos foglalkoztatottság megteremtődik. 
Köszöni a szót, ennyit szeretett volna elmondani. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni képviselő úr tájékoztatóját.  
A képviselő-testület valamennyi napirendet megtárgyalta, ezért a nyílt ülést bezárja 
(1815 órakor), és a lakásbérleti ügyek megtárgyalására, a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló törvény rendelkezései alapján, zárt ülést rendel el.  
 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült.  
 
 
 
 

Stayer László 
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 



A jegyzőkönyv 1.sz. melléklete: a 254/2014.(XII.16.) határozat melléklete 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
2015. I. félévi munkaterve 

 
február 10. 1400 óra  
 
Hollókő Község Önkormányzata Képviselő-testületével együttes ülésen: 
• Előterjesztés a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2015. évi költségvetésére 
 

• Előterjesztés az önkormányzat 2015. évi költségvetésére  
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Előterjesztés elkészítéséért felelős: Jegyző 

    Pénzügyi osztályvezető 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
 Valamennyi bizottság 

 
• A Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti tervének jóváhagyása 

Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője  
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
• A Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti tervének jóváhagyása 

Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
• A Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti tervének jóváhagyása 
      Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője 

Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 

• A Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti tervének jóváhagyása 
      Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője 

Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 

• A Szécsényi Települési Értéktár Bizottság beszámolója eddig végzett munkájáról 
      Előterjesztő:  Bizottság elnöke 

Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 

Február 24. 1400 óra 
 
• Beszámoló a Szécsényi Rendőrkapitányság közbiztonság megszilárdítása érdekében 

végzett 2014. évi tevékenységéről  
Előterjesztő:  Városi rendőrkapitány  
 

• Tájékoztató a Polgárőrség 2014-ben végezett munkájáról  
Előterjesztő:  egyesület elnöke 
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• Előterjesztés Szécsény város forgalomszabályozásáról, és a Szécsényi 
Rendőrkapitánysággal közös munkabizottság létrehozásáról 
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 

• Beszámoló a Kubinyi Ferenc Múzeum és a Krúdy Gyula Könyvtár 2014. évi 
munkájáról  
Előterjesztő:  mb. igazgató  
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
 

• A Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde beiratkozási időpontjának jóváhagyása 
Előterjesztő:  Mender Andrea Mária mb. intézményvezető  
Előterjesztés elkészítéséért felelős: Jegyző 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

Oktatási, Művelődés és Sport Bizottság 
 
• 2015. évi közbeszerzési terv jóváhagyása  

Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

  Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
• Előterjesztés a 2015. évi közfoglalkoztatásról 
      Előterjesztő:  Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 

• Előterjesztés a „Szécsény Városért” kitüntető díj adományozásáról 
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 valamennyi bizottság 
 
Március 31. 1400  
 
• Előterjesztés az Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Programjának 

felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Előterjesztés elkészítéséért felelős: jegyző 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság  
Szociális Bizottság 

 
• Előterjesztés a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár igazgatói 

beosztás betöltésére kiírt pályázat elbírálására 
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Előterjesztés elkészítéséért felelős: jegyző 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 Oktatási, Művelődés és Sport Bizottság  
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• Tájékoztatás a Civil keretre beadott pályázatok elbírálásáról 
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Előterjesztés elkészítéséért felelős: pénzügyi osztályvezető 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
  
• Tájékoztatás a 2015. évi pályázatokról  

Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság  
 
• Tájékoztatás a 2014. évi START munkaprogram végrehajtásáról  

Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság  
 
Április 28. 1400 óra 
 
Hollókő Község Önkormányzata Képviselő-testületével együttes ülésen: 
 
• Előterjesztés a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi költségvetési 

előirányzatának módosítására 
 
• Előterjesztés a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi költségvetésének 

teljesítéséről  
 
• Előterjesztés a 2014. évi költségvetés módosítására 
     Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
 Előterjesztés elkészítéséért felelős: Pénzügyi osztályvezető  
 Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
  
• Beszámoló Szécsény Város Önkormányzat 2014. évi költségvetésének teljesítéséről 

Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök: Jegyző, Pénzügyi osztályvezető 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
• Beszámoló a 2014. évi helyi adó bevételekről  

Előterjesztő:  Dr. Bagó József jegyző  
Előterjesztés elkészítéséért felelős: Pénzügyi osztályvezető 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
• Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2014. évi munkájáról, a jegyző 

gyámhatósági hatáskörben végzett feladatairól 
Előterjesztő:  Dr. Bagó József jegyző 
Előterjesztés elkészítéséért felelős: Jegyző, Intézményvezető 
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• Beszámoló a város szociális helyzetének alakulásáról 
Előterjesztő:  Dr. Bagó József jegyző 
Előterjesztés elkészítéséért felelős: Jegyző 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Szociális Bizottság 
 

Május 26.  1400 óra 
 

• Előterjesztés az önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosítására 
     Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
 Előterjesztés elkészítéséért felelős: Pénzügyi osztályvezető  
 Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
• A Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 2014. évi mérlegbeszámolójának 

jóváhagyása 
Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 

• A Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2014. évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 
Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 

• A Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. 2014. évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 
Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 

• A Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 2014. évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 
Előterjesztő:  Kft. ügyvezetője 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
Június 30.  1400 óra 
 
• Előterjesztés Szécsény Város Rendezési Tervéről 

Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 valamennyi bizottság 
 
• Tájékoztató az oktatási intézmények fenntartóváltást követő működésének 

tapasztalatairól 
Előterjesztők:  Stayer László polgármester   

Szenográdi Tamás igazgató 
Pancsovai Gergely mb. igazgató 
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Mohácsi László tankerület igazgató  
Filkor Lajos igazgató 

Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  
 Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
 Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság 
 
• Előterjesztés a Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde óvodavezetői állására kiírt 

pályázat elbírálása 
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

 Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
 
• Tájékoztató a Nógrád Megyei Kormányhivatal Szécsényi Járási Hivatal 2015. I. 

féléves munkájáról 
Előterjesztő:  Dr. Horváth Zoltán hivatalvezető



A jegyzőkönyv 2.sz. melléklete: a 255/2014.(XII.16.) határozat melléklete 
 

Szécsény Város 
2015. évi rendezvény naptára  

 

VÁROSI ÜNNEPSÉGEK, NAGYRENDEZVÉNYEK 

időpont rendezvény helyszín rendező 
Január 24.  A Magyar Kultúra Napja   

 Megemlékezés és műsor   
     

Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsény Város Önkormányzata 
Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Január Megemlékezés Kölcsey 
Ferenc születésének 225. 
évfordulója alkalmából 

 Krúdy Gyula Könyvtár 

Február 7. Farsangi Musical Gála  Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Február 18. Filharmónia hangverseny Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Február 23. Színházi bérlet előadása Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Február Könyvtári karnevál - 
Farsang az irodalomban 

 Krúdy Gyula Könyvtár 

Március 9. Városi Nőnapi Ünnepség Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsény Város Önkormányzata 

Március 15. Városi ünnepség 
Koszorúzás 

Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsény Város Önkormányzata 

Március 21. Városi Egészségnap Szécsényi Művelődési 
Központ  

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Március Nyelvművelő vetélkedő 
Lőrincze Lajos születésének 
100. évfordulója alkalmából 
- I. (levelező) forduló 

 Krúdy Gyula Könyvtár 

Április 2. Húsvétváró kézműves nap Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Április 9. Filharmónia hangverseny Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Április  Gyermekszínházi előadás Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Április - Költészet Napja 
- Nyelvművelő vetélkedő 
Lőrincze Lajos születésének 
100. évfordulója alkalmából 
- II. (levelező) forduló 

 Krúdy Gyula Könyvtár 

Május 1. Nosztalgia Majális 
 

Nosztalgia Múzeum Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Május 23. Városi Civil nap Sétálóutca Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Május Nyelvművelő vetélkedő 
Lőrincze Lajos születésének 

 Krúdy Gyula Könyvtár 
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100. évfordulója alkalmából 
- döntő 

Június 7. Utcafesztivál  Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Június 20. Múzeumok éjszakája és 
Tűzugrás Fesztivál 

Kubinyi Ferenc 
Múzeum 
Sétálóutca 

Kubinyi Ferenc Múzeum 
Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Június 27. Jubileumi futás Szécsény Szécsény Város Önkormányzata 
Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Június 27. Falunap Benczúrfalva Benczúrfalváért Kulturális 
Egyesület 

Június Ünnepi Könyvhét  Krúdy Gyula Könyvtár 
Július Nyáresti Koncert Romtemplom Szécsényi Közművelődési 

Nonprofit Kft. 
Július 24-25. Palóc Szőttes Kulturális 

Nap 
Sétálóutca, 
Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsény Város Önkormányzata 
Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Augusztus Nyáresti Koncert Romtemplom Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Augusztus 20. Városi ünnepség 
Koszorúzás 
Szabadtéri program 

Szent Erzsébet tér 
Városközpont 
Sétáló utca 

Szécsény Város Önkormányzata 
Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Augusztus 22. Ízek Viadala főzőverseny  Benczúrfalva Benczúrfalváért Kulturális 
Egyesület 

Szeptember 12. Országos Vadász Nap 
Szüret és Rákóczi Fesztivál 

Városközpont 
Sétálóutca 
Várkert 

Szécsény Város Önkormányzata 
Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Szeptember 19. Templomok Éjszakája   
Szeptember 20. Két Híd Futás Ráróspuszta-Szécsény Szécsény Város Önkormányzata 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Szeptember 26. Szent Mihály napi 
rendezvény 
Falunap 

Szécsény-
Pösténypuszta 

Szécsény Város Önkormányzata 
Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Szeptember Népmese Napja  Krúdy Gyula Könyvtár 
Október 23. Városi ünnepség és 

koszorúzás 
Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsény Város Önkormányzata 

Október 30. Töklámpa készítő gyermek 
program 

Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

Október - Őszi Könyvtári Napok 
- Megemlékezés  Krúdy   
Gyula  születésének137. 
évfordulója alkalmából 

 Krúdy Gyula Könyvtár 

November 6. Nógrád megyei Őszi Tárlat Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

November Színházi bérlet előadása Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

November  Falusi disznótor Benczúrfalva Benczúrfalváért Egyesület 
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November Rendhagyó beszédtechnika 
óra Montágh Imre 
születésének 80. évfordulója 
alkalmából 

 Krúdy Gyula Könyvtár 

November 29. I. Advent vasárnapi 
program 

Szécsényi Művelődési 
Központ 
Sétálóutca 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

December 4. Gyermekszínházi előadás Szécsényi Művelődési 
Központ 
Sétálóutca 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

December 5. Mikulás programok Szécsény, 
Benczúrfalva, 
Pösténypuszta 

Szécsény Város Önkormányzata 

December Adventi mesedélután  Krúdy Gyula Könyvtár 
December 6. II. Advent vasárnapi 

program 
Szécsényi Művelődési 
Központ 
Sétálóutca 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

December 13. III. Advent vasárnapi  
program 

Szécsényi Művelődési 
Központ 
Sétálóutca 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

December 19. Városi Karácsonyi 
Hangverseny 

Szécsényi Művelődési 
Központ 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

December 20. IV. Advent vasárnapi 
program 

Szécsényi Művelődési 
Központ 
Sétálóutca 

Szécsényi Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

 
 
A rendezvények megvalósítása függ az önkormányzat illetve a nonprofit kft.  anyagi 
lehetőségeitől, valamint a kiírásra kerülő pályázatoktól. A változtatás jogát fenntartjuk! 



    

A jegyzőkönyv 3.sz. melléklete: a 259/2014.(XII.16.) határozat melléklete 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SZÉCSÉNY VÁROS ÖNKORMÁNYZATA,  
SZÉCSÉNYI KÖZÖS ÖNKORMÁNYZATI HIVATAL  

ÉS A HOZZÁ TARTOZÓ ÖNKORMÁNYZATOK, INTÉZMÉNYEK, 
GAZDASÁGI TÁRSASÁGOK  

2015. ÉVI BELSŐ ELLENŐRZÉSI MUNKATERVE 
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SZÉCSÉNY VÁROS ÖNKORMÁNYZATA,   SZÉCSÉNYI KÖZÖS 

ÖNKORMÁNYZATI HIVATAL ÉS A HOZZÁ TARTOZÓ 
ÖNKORMÁNYZATOK, INTÉZMÉNYEK, GAZDASÁGI TÁRSASÁGOK  

2015. ÉVI BELSŐ ELLENŐRZÉSI MUNKATERVE 
 

Szécsény Város Önkormányzata 2015. évi éves belső ellenőrzési tervét a költségvetési 
szervek belső kontrollrendszerét és belső ellenőrzésének rendjét szabályozó 370/2011. 
(XII.31.) kormányrendelet (Bkr.) 31 §-nak rendelkezései szerint és az 
államháztartásért felelős miniszter által kiadott szakmai módszertani útmutató 
tartalmát figyelembe véve állítottam össze. A terv a kockázatelemzés alapján felállított 
prioritásokon és a rendelkezésre álló erőforrásokon alapul. 

 
1. Az éves ellenőrzési tervet megalapozó kockázatelemzés. 
 

Szécsény Város Önkormányzata és a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2015. 
évi Belső Ellenőrzési terve kockázatelemzésen alapul, melyet a belső ellenőr számára 
a Magyarországi államháztartási belső ellenőrzési standardok 5300 számú irányelve 
alapján a Bkr. 29 § (1) bekezdése rendel el kötelezettségként. 
 
A kockázatelemzés módszertanát a Polgármester Hivatal Belső Ellenőrzési 
Kézikönyvében rögzített modell szerint alkalmaztam a működési és a gazdálkodási 
folyamatokban feltárt és azonosított kockázati tényezők rangsorának kialakításánál.  
 
A kockázatelemzési tevékenységet az előző évek tapasztalataira építve a vezetéssel 
egyeztetve végeztem. A korábban azonosított kockázatok hatásának értékelésében és a 
tárgyidőszakban feltárt kockázati kritériumok minősítésében közreműködtek az 
illetékes szakemberek. 
 
Meghatároztuk az egyes szervezeti szintek tolerancia határait és ennek alapján 
megállapítottuk az egyes kockázati tényezők az egész hivatal és a közös hivatal 
működésére és gazdálkodására gyakorolt tűréshatárát. 
 
A folyamatok kockázati rangsora segítségével meghatároztuk azokat a fő témaköröket, 
amelyek potenciális veszélyforrást jelentenek az önkormányzati gazdálkodás vagy 
egyes ellátandó területek működtetése szempontjából.  
 
A megjelölt kockázati tényezők mindenképpen további analízist és válaszlépéseket 
igényelnek. Az egyes kritériumokhoz hozzárendeltük azokat a szervezeteket vagy 
szervezeti egységeket ahol a kockázati tényezők bekövetkezési valószínűségének 
gyakorisága illetőleg lehetséges negatív hatásuk a legnagyobb veszélyt jelenti.  
 
Az eredendő és a kontrollkockázatok előzetes becslése és értékelése szerint határoztuk 
meg a belső ellenőr tevékenységének hatáskörébe tartozó gazdálkodó szervezetenként 
és szervezeti egységenként a belső kontrollrendszerek kockázati szintjét az előzőekben 
felsorolt folyamatok mindegyikére.  
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A fő folyamatokhoz rendelt kockázati tényezőket a Belső Ellenőrzési Kézikönyvben 
rögzített két kritérium a bekövetkezés valószínűsége és a szervezetre gyakorolt 
hatásának összevont értékelése alapján rangsoroltuk.  
 
Az 5370-s számú belső ellenőrzési standard iránymutatása alapján az összevont 
kockázati prioritások mellett figyelembe vettük a belső ellenőrzés egyéb szakmai 
szempontjait és így alakítottuk ki tervjavaslatunkat. 
 
A magasabb kockázati fokozatba sorolt folyamatok rendszeres és következetes 
ellenőrzése hozzájárul a kockázatkezelés jogszabályban előírt hatékony és eredményes 
végrehajtásához.  
 
 

2. A tervezett ellenőrzések tárgya. 
 
Az ellenőrzések tárgykörébe tartozik a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 
iktatási rendszerének vizsgálata, melynek keretében a 2014. évi szabályzatok 
felülvizsgálatát is terveztük. A kiemelt kockázati prioritás miatt az ellenőrzések 
tárgyaként jelenítettük meg a hivatal iktatási rendszerének, a dokumentumok 
kezelését, ezen belül a belső eljárásrendeket, folyamatokat vizsgáljuk felül. 
 
A 2014. évi START munka dokumentálásának és lebonyolításának felülvizsgálata 
először kerül ellenőrzésére 2015. évben. 
 
Az önkormányzat saját tulajdonú gazdasági társasága, a Szécsényi Városüzemeltetési 
Nonprofit Kft. 2014. évi gazdálkodásának  átfogó  ellenőrzése is szerepel az ellenőrzés 
pontjai között, mivel a kockázati tényezőket tekintve jelentős helyet foglal el. 
 
Az önkormányzat saját tulajdonú gazdasági társasága, a Szécsényi Városfejlesztő Kft. 
2011-2012-2013-2014. években a saját tőke alakulásának felülvizsgálata. Ezen kívül a 
fizetőképesség alakulását is át kell tekinteni. 
 
3. A tervezett ellenőrzések célja és módszerei.  

 
A 2015. évi belső ellenőrzési tervben három rendszerellenőrzés végrehajtását 
prognosztizáljuk. A rendszerellenőrzések célja a vizsgált szervezetek komplex belső 
kontrollrendszerének és az ehhez kapcsolódó alrendszereknek a felülvizsgálata a 
szabályozottság és a működés szempontjából egyaránt. A rendszerellenőrzéseken belül 
azt a kiemelt célt kívánjuk megvalósítani, hogy megállapítsuk milyen színvonalon 
érvényesültek azok a funkciók, amelyeket az Áht. 69 § (1) bekezdése meghatározott a 
kockázatok kezelése és a tárgyilagos bizonyosság megszerzése érdekében a teljes 
folyamatrendszerrel szemben. 
 
A tervezett három pénzügyi ellenőrzés általános célja annak megállapítása, hogy a 
pénzeszközök felhasználása mennyiben felelt meg a hatályos jogszabályoknak. Fontos 
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szempont a pénzügyi ellenőrzések lebonyolításánál a költséghatékonyság vizsgálata, 
az elvárások teljesítésének számszaki meghatározása és annak megállapítására, hogy a 
vizsgált szervezet törekedett-e feladatainak a lehető legkisebb erőforrás bevonásával 
történő megoldására. 
 
A két szabályszerűségi ellenőrzés evidenciális célja, a hatályos jogszabályokhoz, 
illetőleg a belső eljárásrendekhez való igazodás szintjének értékelése és a korábban 
megállapított színvonallal történő összehasonlítása. 
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BELSŐ ELLENŐRZÉSI MUNKATERV 2015. ÉVRE 

 
2015. évi belső ellenőrzési terv részletes adatai 

 
                1. számú táblázat 

Sor 
sz. 

Ellenőrzött szerv Ellenőrzés célja  Ellenőrzés tárgya  

Ellenőri 
kapacitás 
(munka 

nap) 

Ellenőrzés típusa 
Az ellenőrzés 

ütemezése 

Ellenőrizendő 
     időszak 

1. 
Szécsényi Városfejlesztő 

Nonprofit Kft. 

Annak megállapítása, hogy a 
saját tőke és fizetőképesség 
hogyan alakult 2011-2014. 

években. 

Főkönyvi kivonatok, 
beszámolók, analitikák 

ellenőrzése. 
4 Pénzügyi ellenőrzés 2015. január 2011-2014. év 

2. 
Szécsény Város 
Önkormányzata 

Start közmunka program 2014. 
év. 

A közfoglalkoztatással 
kapcsolatos műveletek, 

bizonylatok és a forgalom 
mozzanatai 

15 
Rendszer + pénzügyi 

ellenőrzés 
2015. április 

 
 

2014. év 

3. Szécsényi 
Városüzemeltetési 

Nonprofit Kft. 

A cég komplex ellenőrzése 
2014. évre vonatkozóan 

Főkönyvi kivonatok, 
beszámolók, analitikák 

ellenőrzése. 

20 
 

Pénzügyi és rendszer 
ellenőrzés 

2015. május-
június 

2014. év 

4. 
Szécsényi Közös 

Önkormányzati Hivatal 
 

Az iktatási rendszer 
működésének, a dokumentumok 
kezelésének és nyilvántartásának 

vizsgálata 

Az iratok biztonságos 
megőrzésének és tárolásának 

vizsgálata, valamint a 
naprakészség figyelemmel 

kísérése. 

3 Rendszer ellenőrzés 
2015. augusztus 

 
2014. év 

5. Szécsényi Közös 
Önkormányzati Hivatal 

 

Szécsény és Hollókő 
szabályzatainak ellenőrzése 

A hivatal szabályzatai belső 
eljárásrendjei utasítási, 

intézkedései és folyamatai. 
12 Szabályszerűségi 2015. november 2014 .év 
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Belső ellenőrzés 2015. évi kapacitásának terve 
 
 
 

2. számú táblázat 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Naptári napok száma: (1 fő)                                                                      365  

 
 

Rendelkezésre álló revizori napok száma összesen évente  
 
 
1 fő részére összesen:                                                                     54 revizori 

nap 
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KOCKÁZAT ELEMZÉSI ÖSSZESÍT Ő TÁBLÁZAT 
(Főfolyamatok és intézményeinek adatainak összesítése alapján) 

2015. évi tervhez 
 

              3. számú táblázat 
 
Sor-
szám 

A kockázati tényezők megnevezése Valószínűség 
prioritása 

Hatás prioritása Összesített kockázati 
besorolása 

1. Jogszabályi változások hatása magas magas magas 
2. Bevételek realizálhatósági szintje magas magas magas 
3. Pénzügyi szabálytalanságok 

bekövetkezésének hatásai 
közepes magas közepes 

4. Szervezeti változások hatásai közepes közepes közepes 
5. Belső szabályozás komplexitása közepes magas közepes 
6. Kontrolltevékenységek működése  közepes magas magas 
7. Személyi változások hatásai közepes közepes közepes 
8. Alkalmazott munkaerő képzettsége alacsony magas közepes 
9. Tévedések bekövetkezése magas alacsony közepes 
10. Csalás, korrupció alacsony magas alacsony 

 
 
Szécsény, 2014. december 15. 
 
 

Győriné Új Mária          
        belső ellenőr 

 


